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(IS)

Na začetku nove zimske turistične 
sezone

Naslovnica Savinjskih novic junija 1991: »Ze-
lene zime in želja privabiti vse več gostov v vso 
Zgornjo Savinjsko dolino so vplivali na odloči-
tev delavcev na Golteh, da bodo v letošnji sezo-
ni poskušali kar najbolj posodobiti ta rekreacij-
sko-turistični center. V ta namen nameravajo iz-
graditi akumulacijsko jezero, v katerem bo zbra-
nih do 40 tisoč kubikov vode, ki jo bodo upora-
bljali za umetno zasneževanje pobočij. (…) Tako 
na Golteh računajo, da bodo že prihodnjo zimo 
v primeru pomanjkanja snega lahko kratke pro-
ge zasnežili v eni noči, celotni center pa pribli-
žno v sedmih dnevih.«

Iz članka tudi izvemo, da so pred skoraj če-
trt stoletja na Golteh načrtovali prenovo hote-
la in izgradnjo plezalne stene, izgradnjo trose-
dežnice ter izgradnjo apartmajskega naselja z 
200 posteljami. Na ta način naj bi se število nji-
hovih obiskovalcev povzpelo na 180 tisoč, za-
služek pa naj bi z dodatkom poletnih programov 
v sodelovanju z Logarsko dolino podeseterili.

Zelo zanimiv je v omenjenem članku tudi tale 
zapis: »Na Golteh vseskozi poudarjajo, da niso 
ločeni od ostale Zgornje Savinjske doline in da v 
želji po čim večjem številu gostov ne razmišljajo 
le o svojem centru. Nasprotno, goste bi radi pri-
vabljali za celotno Zgornjo Savinjsko, s tem pa 
bi dobili delo in zaslužek tudi domačini. Ob tem 
računajo na ustanovitev turističnega podjetja z 
mešano lastnino. V tem podjetju naj bi v zače-

tni fazi s svojim kapitalom sodelovali Merx Hol-
ding, Turist Mozirje, RTC Golte in Savinja Mozir-
je, radi pa bi pritegnili vse, ki vidijo svojo bodoč-
nost v turizmu.«

Avtorica zaključuje omenjeni članek z ugoto-
vitvijo, »da se je v zgornjesavinjskem turizmu re-
snično nekaj premaknilo. In to na boljše. Upamo 
lahko le, da načrti Golt niso osamljen primer in 
da bo Zgornja Savinjska dolina slej ko prej po-
stala to, kar si vsi želimo – turistični raj.«

Spomin na začetek devetdesetih let prejšnje-
ga stoletja sem obudil z namenom, da primerja-
mo tedanje stanje z današnjim, saj v tokratni te-
mi tedna obravnavamo začetek zimske turistič-
ne sezone v Zgornji Savinjski dolini. Da je naš tu-
rizem še vedno neizkoriščena priložnost, najbrž 
ni treba nikomur dokazovati, saj je to več kot oči-
tno. Ne moremo biti zadovoljni niti s prihodki, ki 
jih ustvarja ta panoga, niti s strukturo teh prihod-
kov, saj je naš stacionarni turizem (vsaj po ura-
dnih podatkih) na kolenih. Je torej to še vedno 
panoga, na katero stavimo naš razvoj? In če je, 
kaj bomo spremenili, da bomo čez četrt stoletja 
bolj zadovoljni?
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Tema tedna

PRED ZAČETKOM SMUČARSKE SEZONE

Na smučiščih v naši dolini v pripravljenosti 
snežni topovi, a vreme še ni v pomoč 

Direktor Golt Ernest Kovač: 
»Pripravljen imamo načrt 
poslovnega in finančnega 

prestrukturiranja, za katerega 
upamo, da bo čim prej rodil 

sadove.« (Foto: MŠ)

Z današnjim dnem naj bi se v smučarskem centru na Golteh 
pričela smučarska sezona. Kot kaže, to ne bo izvedljivo, saj vi-
soke temperature ne omogočajo zasneževanja s topovi. Direk-
tor podjetja Golte d.o.o. Ernest Kovač napoveduje, da bodo s se-
zono pričeli takoj, ko bodo to dovoljevale vremenske razmere. 

POVEČAN INTERES 
ZGORNJESAVINJČANOV ZA 

SMUČANJE NA GOLTEH
Smučarske naprave so bile te-

meljito pregledane v skladu z 
evropskimi direktivami. Sedežnico 
Kladje jim po Kovačevih besedah 
ni uspelo zagnati, ker še niso uspe-
li dogovoriti finančne konstrukcije z 
ministrstvom za gospodarstvo. Tu-
di ljubljanska nadškofija nasprotu-
je projektu, a še vedno upajo, da 

jim bo do naslednje sezone uspe-
lo uskladiti vse pomanjkljivosti. Se 
bodo pa zato bolj posvetili spre-
mljevalnemu in zabavnemu pro-
gramu na smučiščih. 

Na Golteh ne skrivajo zadovolj-
stva ob uspešni prodaji smučar-
skih vozovnic. Te so pričeli ponu-
jati junija in so jih v predprodaji 
uspeli prodati več kot 10 odstot-
kov več kot v enakem obdobju la-
ni. To je po Kovačevem mnenju 
odraz povečanega interesa Zgor-
njesavinjčanov. 

OPTIMISTI GLEDE ZAMENJAVE 
LASTNIŠTVA 

Pri zasedenosti hotelskih zmo-
gljivosti je stanje enako lanskemu. 
Nekaj več rezervacij so zabeležili 
za čas novoletnih praznikov, dobro 
zasedenost pričakujejo tudi v pr-
vih dveh mesecih prihodnjega leta 

in med šolskimi počitnicami. V za-
dnjem času se opazi porast gostov 
iz Hrvaške in Madžarske, še pa ve-
dno pa prevladujejo Slovenci. 

Čeprav je v porastu zanimanje za 
smučarski tek, na Golteh nimajo v 
načrtu širitve te dejavnosti. Ostaja-
jo pri alpskem smučanju, v načrtu 
imajo nočno sankanje in pohodni-
štvo. Za kakovostno izvajanje smu-
čarskih aktivnosti bodo svoje vrste 
okrepili s pogodbenimi delavci. 

Glede zamenjave lastništva so 
optimisti, saj verjamejo, da bi de-
lo tudi pod novim lastnikom pote-
kalo nemoteno. Znano je namreč, 
da se jim zaradi težav Premogov-
nika Velenje, ki je preko hčerinskih 
podjetij večinski lastnik zimsko le-
tnega turističnega centra, obeta 
nov lastnik. »Tako kot na vse dru-
ge družbe tudi na nas vplivajo tež-
ke gospodarske razmere. Trenutno 
se lastniki obnašajo odgovorno in 
skupaj rešujemo likvidnostne te-
žave, pripravljen imamo načrt po-
slovnega in finančnega prestruktu-
riranja, za katerega upamo, da bo 
čim prej rodil sadove,« pravi Kovač.

NA SMUČIŠČU SLAPNIK SI 
OBETAJO BOLJŠE POGOJE ZA 

SMUKO
Tudi na smučišču Slapnik nad 

Novo Štifto si v letošnji zimski se-

zoni obetajo boljše pogoje za smu-
ko. Lanske sezone po besedah Bo-
štjana Rihterja, gospodarja turistič-
ne kmetije, ki se s to dejavnostjo 
ukvarja, zaradi pomanjkanja sne-
ga in žledoloma ni bilo, zato tudi 
smučišče ni obratovalo. Si pa zato 
več obetajo letos. 

Smučišče je primerno tako za 
začetnike kot za zahtevne smu-
čarje. Smučarske naprave so ser-
visirane po rednem letnem inter-
valu, opravljen je tudi tehnični pre-
gled ustreznosti. V kolikor ne bo do-
volj snega, je v pripravljenosti sne-
žni top, ki bo pričel z delom takoj, 

ko bodo za to primerne temperatu-
re. Sicer pa bodo ljubitelji belih str-
min pri Rihterjevih smučali brez-
skrbno, saj bo za servisiranje prog 
in vseh drugih dejavnosti poskrbe-
la cela družina. Karte je moč kupiti 
na smučišču. 

NA SMUČIŠČU LUČE ČAKAJO LE 
ŠE PRIMERNE TEMPERATURE
Na smučanje v letošnji sezoni 

se prav tako pripravljajo v Smučar-
sko-tekaškem društvu Luče. Slednji 
skrbijo za lučko smučišče, ki se na-
haja v bližini kampa Šmica. Pred 
kratkim so opravili tehnični pregled 
vlečnice, tako da po zagotovilu To-
maža Robnika sedaj čakajo le še 
primerne temperature za zasneže-
vanje, z obratovanjem bi radi priče-
li konec decembra. 

Po Robnikovih besedah je smu-
čišče zelo primerno za izvedbo 
osnovnošolskih športnih dni, saj je 
to v dopoldanskem času zaprto za 
javnost. Tekom sezone izvajajo te-
čaje alpskega smučanja za otro-
ke in odrasle, alpsko šolo za otro-
ke, treninge po postavljeni progi za 
veleslalom in slalom. 

Verjamejo, da bo letošnja sezo-
na boljša od lanske, ko so zara-
di dežja zabeležili le 17 obratoval-
nih dni. Prepričani so, da so njiho-
vi aduti dostopnost, nizka cena, pri-
meren teren in razsvetljene proge, 
ki omogočajo nočno smuko, ter 
urejena tekaška proga. 

Marija Šukalo 

Utrinek z letošnjega svetovnega dneva snega, ki so ga januarja obeležili 
tudi na Golteh. (Foto: Marija Šukalo)

Lučko smučišče je primerno za izvedbo osnovnošolskih športnih dni, saj je 
v dopoldanskem času zaprto za javnost. (Foto: smucisce-luce.si)
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Aktualno, Iz občin

OBČINSKI SVET LJUBNO

Obravnavali pobudo 
krajanov za novo volilno 

enoto
Na novembrski seji se je ljuben-

ski občinski svet seznanil s pobu-
do krajanov Okonine in Meliš po 
spremembi Odloka o določitvi volil-
nih enot za volitve članov v občin-
ski svet in za volitve župana obči-
ne Ljubno. Pobudniki želijo, da se 
skupna šesta volilna enota razde-
li na dve in tako v občini dobijo še 
sedmo enoto. Svetniki so sprejeli 
sklep, da so s pobudo seznanjeni. 
Sklenili so še, da se v skladu s sta-
tutom občine pristopi k uvedbi po-
stopka za spremembo in dopolni-
tev omenjenega odloka.

Krajani Okonine in Meliš so po-
dali pobudo po spremembi do-
sedanjega odloka glede volilnih 
enot, pod katero se je podpisalo 

205 tamkajšnjih krajanov. Pobu-
do je na občinskem svetu predsta-
vil župan Franjo Naraločnik, priso-
tni pa so bili tudi predstavniki po-
budnikov. 

V odloku, ki je v veljavi od leta 
2002, šesta volilna enota obsega 
volilne upravičence iz naselij Rad-
mirje, Juvanje, Okonina in Meliše. 
Voli se tri občinske svetnike. Pobu-
dniki predlagajo spremembo odlo-
ka tako, da bi bili v šesti volilni enoti 
volivci iz naselij Okonina in Meliše. 
Volilo bi se enega občinska svetni-
ka. V sedmi (novi) volilni enoti bi bi-
li volilni upravičenci iz naselij Rad-
mirje in Juvanje, ki bi volili dva svo-
ja predstavnika v občinski svet.

Marija Lebar

RADARSKA TABLA ZGOVORNO PRIČA O DIVJAKIH

Najhitrejši prekrškar 
skozi Spodnjo Rečico s 

kar 128 km na uro
V Spodnji Rečici je ob regionalni 

cesti v smeri proti Mozirju za obdo-
bje enega leta nameščena radar-
ska tabla, ki voznikom na zaslo-
nu prikaže hitrost vožnje. Hitrost je 
tam omejena na 50 km na uro, naj-
hitrejši prekrškar pa je mimo table 
peljal s kar 128 km na uro.

Merilnik deluje preventivno, ima pa 
tudi druge funkcije. Med drugim zbira 
podatke o obremenitvi ceste in hitro-
stih na njej. Za brezplačno namestitev 
se je Občina Rečica ob Savinji uspe-
šno prijavila na zadevni razpis. 

V podjetju Intermatic, katerega 
last je tabla, so po naročilu občine 
pripravili analizo podatkov za dolo-
čeno obdobje. V tednu od 28. av-
gusta do 3. septembra letos je bi-
lo zabeleženih 57.233 meritev ozi-
roma 24.545 vozil (eno vozilo je 

lahko izmerjeno večkrat). Frekven-
ca vozil med delovnimi dnevi je 
med 200 in 250 vozili na uro. Od-
stopanje je opazno v jutranjih urah, 
ko je zaznati tudi do 350 vozil v eni 
uri. Ponoči med 22. in 3. uro zjutraj 
merjeni cestni odsek prepelje manj 
kot 20 vozil na uro. V soboto in ne-

deljo sta opazni povečanji okoli 
15. ure, ko je zaznanih med 250 in 
300 vozili na uro.

Povprečna hitrost vozil na tem 
odseku je 51 km/h, kar je še vedno 
nekoliko višje od dovoljene. Najviš-
ja izmerjena hitrost pa je bila kar 
128 km na uro. Ta je bila zaznana v 
sredo, 3. septembra, med 10. in 11. 
uro dopoldan. Maksimalne hitrosti 
so razmeroma visoke, kar enajst 
voženj je presegalo 100 km na uro.

Marija Lebar

LEKARNA MOZIRJE

V začetku prihodnjega leta končno lekarna v Nazarjah

Lekarno v Nazarjah občani in tisti, ki obiskujejo nazarski zdravstveni dom, 
težko pričakujejo, saj se tam izda večina receptov za zdravila v Zgornji 

Savinjski dolini. (Foto: Igor Solar) 

Lekarna Mozirje bo svojo eno-
to v Nazarjah predvidoma odprla 
v začetku leta 2015. Trenutno so v 
fazi pridobivanja uporabnega do-
voljenja, pričakujejo še komisijo s 
strani ministrstva za zdravje, ki bo 
pregledala ustreznost prostorov in 
opreme ter potrdila verifikacijo. Sle-
di še urejanje formalnosti z Zavo-
dom za zdravstveno zavarovanje 
Slovenije.

Lekarno v Nazarjah občani in 

tisti, ki obiskujejo nazarski zdra-
vstveni dom, težko pričakujejo, 
saj se tam izda večina receptov 
za zdravila v Zgornji Savinjski do-
lini. Javni zavod Lekarna Mozirje, 
ki ima podružnico na Ljubnem ob 
Savinji, je za svoje potrebe pred ča-
som odkupil prostore v novem sta-
novanjsko poslovnem objektu v 
centru Nazarij. Odprtje enote je bilo 
predvideno že spomladi in nato je-
seni letošnjega leta, a so se pripra-

ve nepredvideno zavlekle.
Kot je pojasnila direktorica Ro-

sita Aubreht, je bilo potrebno naj-
prej izvesti manjša gradbena dela, 
da prostori ustrezajo potrebam le-
karne. Sledilo je opremljanje s po-
hištvom, za izvajalca del je bilo po-
trebno objaviti javni razpis. 

»Na javnih razpisih se izbira ce-
novno najugodnejšega izvajalca. 
Ker so cene, ki se tako dosegajo, 
dokaj nizke, in ker je bil za izvedbo 

določen kratek rok, ponudnikov ni 
bilo veliko. Izbrani ponudnik je pri-
čel z deli, a ta niso potekala po pri-
čakovanjih in izvajalec je glede na 
dogovor zamujal kar tri mesece,« 
je povedala Aubrehtova.

Direktorica je še dodala, da toč-
nega datuma odprtja nazarske le-
karne ne more napovedati. Po pri-
čakovanjih bo enota pričela delo-
vati v januarju prihodnje leto.

Marija Lebar

Merilnik je od 28. avgusta do 3. septembra je zabeležil kar enajst voženj, 
ki so presegale 100 km na uro. (Foto: Marija Lebar)
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Gospodarstvo, Iz občin

OBČINSKI SVET GORNJI GRAD

Rebalansa niso želeli obravnavati brez 
odbora za proračun

Na drugi redni seji gornjegraj-
skega občinskega sveta so se sve-
tniki sestali zadnji četrtek v novem-
bru. Na njihovo pobudo niso obrav-
navali točke dnevnega reda, ki se 
je nanašala na rebalans proraču-
na. Pred obravnavo na občinskem 
svetu so želeli, da rebalans obrav-
nava odbor za proračun. Ker so 
odbore in komisije na omenjeni se-
ji šele potrdili in z delom še niso pri-
čeli, so tako izglasovali, da se toč-
ka umaknile z dnevnega reda. 

KOMUNALA SLUŽBENA VOZILA 
OPREMILA S SLEDILNIMI 

NAPRAVAMI 
So pa svetniki potrdili poslovni 

načrt za zbiranje in odvoz komu-
nalnih odpadkov v občini, ki ga je 

podrobno podal direktor podje-
tja PUP Saubermacher Janez He-
rodež. Direktor gornjegrajske Ko-
munale Zdenko Purnat je predsta-
vil načrt zimske službe za sezono 
2014/2015. V proračunu je izvaja-
nje zimske službe v tem obdobju 
namenjenih 44.900 evrov, pribli-
žno toliko, kot je bilo porabljeno v 
pretekli zimi. Svetniki so predlaga-
li, da Komunala izvajalce opremi s 
sledilnimi napravami za lažji nad-
zor dela. Purnat je povedal, da je to 
prevelik strošek za podjetje, so pa s 
sledilnimi napravami opremili služ-
bena vozila. 

SVETNIKI PROTI PODRAŽITVI
Svetniki so potrdili še preklic 

pravilnika o merilih za podaljša-

nje obratovalnega časa gostin-
skih obratov in kmetij, na katerih se 
opravlja gostinska dejavnost. Da 
se pravni akti ne bodo podvajali, se 
bo v bodoče v občini uporabljal dr-
žavni pravilnik. Svetniki se niso stri-
njali s povečanjem vrednosti točke 
za nadomestilo za uporabo stavb-
nega zemljišča za prihodnje leto. 
Vrednost točke bo tako ostala na 
ravni tega leta in višina nadomesti-
la bo v prihodnjem letu ostala ista. 

Podali so pobudo, da se vse in-
vesticije in cilji za tekoče mandatno 
obdobje vključijo v načrt razvojnih 
programov. Le tako bodo imeli pre-
gled nad potrebnimi investicijami 
in ob koncu mandatnega obdobja 
pregled o uresničitvi le-teh.

Štefka Sem

DAN ODPRTIH VRAT SLOVENSKEGA GOSPODARSTVA 

Predstavili poklice, da bo izbira in 
odločitev lažja

V akciji je sodelovalo več kot 300 šol in preko 170 podjetij po vsej Slo-
veniji. Na vprašalnike, ki jih je pripravil Zavod RS za zaposlovanje, je v pod-
jetjih odgovorilo 1.308 otrok in staršev, kar je nad pričakovanji. Kar 1.288 
udeležencev ali 98,4 odstotka, ki se je dogodka udeležilo, je v anketnem 
vprašalniku odgovorilo, da je dogodek izpolnil njihova pričakovanja, 1.248 
ali 95 odstotkov bi se takšnega dogodka v prihodnje še udeležilo.

Obiskovalci so si z zanimanjem ogledali proizvodnjo v podjetju BSH Hišni 
aparati Nazarje. (Foto: Marija Lebar)

V četrtek, 27. novembra, je slovensko gospodarstvo pripravilo dan 
odprtih vrat. Na dogodku so devetošolcem in staršem predstavili svo-
je poslovne prostore, delovne procese, način in naravo svojega dela. 
Akcijo so spodbudili Gospodarska zbornica Slovenije, Zavod RS za za-
poslovanje in Zavod RS za šolstvo. V naši dolini so se na pobudo od-
zvala tri podjetja. 

NEKATERE ZANIMA PODROČJE 
LESARSTVA

Mizarstvo Melu iz Luč je obiska-
la in si njihovo proizvodnjo ogle-
dala skupina učencev že prejšnji 
teden, je povedal lastnik in direk-
tor podjetje Alojz Selišnik. Mladi so 
se zanimali tudi za proizvodni pro-
ces v podjetju Rihter d.o.o. z Ljub-
nega ob Savinji. Po besedah Fran-
ca Tesovnika so obiskovalci z zani-
manjem prisluhnili predstavitvi de-
lovanja podjetja in krojenja lesa ter 
izdelave elementov za lesene hiše. 
Zanimali so se, kakšna so delov-
na mesta in katere poklice v pod-
jetju potrebujejo. Obiskovalci so bi-
li zadovoljni z informacijami, ki so 
jih dobili.

PREDELOVALNA 
INDUSTRIJA

Poleg dveh lesarskih podjetij je 
učence in njihove starše gostila 
družba BSH Hišni aparati Nazar-
je. Sprejela sta jih direktorica po-
dročja za kadrovske zadeve Sonja 
Špoljarič in Anton Ploštajner. Pri-
sotna je bila tudi predstavnica ob-
močne enote zavoda za zaposlo-
vanje Nina Gošnik. Kot je poveda-
la Špoljaričeva, je bila tako številč-
na udeležba na dogodku nepriča-
kovana in razveseljiva. 

Najprej so si obiskovalci ogle-
dali krajšo video predstavitev zgo-
dovine matičnega podjetja in to-
varne v Nazarjah, ki je del medna-
rodne korporacije. Zaposluje oko-
li 1.200 ljudi, število pa je odvisno 
od trenutnega obsega naročil in 
prodaje, kar je zelo sezonskega 
značaja. 

 
MOŽNOST ZA STROKOVNE IN 

VISOKO IZOBRAŽENE POKLICE
V nazarski tovarni, kjer je tudi 

kompetenčni center in močan ra-
zvojni oddelek, bodo potrebovali 
zlasti usposobljen strokovni kader, 
kot so inženirji kovinske in elektro 

stroke. Aparati, ki jih izdelujejo in 
tudi nenehno izboljšujejo, so kom-
pleksne naprave, ki jih sestavlja tu-
di do 500 različnih delov.

Pomembno je, da se človek na 
delovnem mestu in v kolektivu po-
čuti dobro, zato imajo v BSH-ju 
različne dejavnosti, vse od doda-
tnih izobraževanj do organizira-
nega športnega in rekreativnega 
udejstvovanja. Sicer dobro sode-
lujejo s šolstvom in izobraževalni-
mi ustanovami in so odprti za po-
trebe šolajočih. Študentom nudi-
jo podporo pri izdelavi diplomskih 
nalog in podobno.

DELOVNO MESTO MORA NUDITI 
TUDI ZADOVOLJSTVO

Prisotne je nagovorila Nina Go-
šnik, ki je poudarila, naj mladi nikar 
ne pozabijo sanjati. »Pri vaši poklic-
ni odločitvi razmislite, za kaj ste do-

bri, kaj vas veseli, kje se vidite v pokli-
cu. Kasnejše prekvalifikacije so sicer 
možne, a bolje je, da je pravilna že pr-
va poklicna odločitev. Pomembno je 
prispevati svoj del v nekem podjetju 
in biti hkrati tudi zadovoljen.«

Mladi so pazljivo prisluhnili, niso 
pa za sogovornike imeli vprašanj, 
večina se tudi še ni odločila za do-
ločeno poklicno kariero. Skupaj so 
si nato ogledali proizvodnjo in izde-
lavo malih gospodinjskih aparatov.

Marija Lebar
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40-LETNICA PODJETJA GORENJE KERAMIKA

Na dnevu odprtih vrat omogočili ogled proizvodnje 
keramičnih ploščic

Obiskovalci so spoznali vse stopnje proizvodnje in izvedeli številne 
zanimivosti, kot je ta, da traja dva dni od surovine do končnega izdelka – 

keramične ploščice. (Foto: Katja Remic Novak)

Minulo soboto so v Gorenju Ke-
ramika pripravili dan odprtih vrat 
ob 40-letnici podjetja. Številni obi-
skovalci so si z zanimanjem ogle-
dali proizvodnjo keramičnih plo-
ščic in izvedeli zanimivosti, kot je 
ta, da traja 48-urni proizvodni pro-
ces od surovine do končnega iz-
delka. Ogled tovarne je zajemal 
vse stopnje proizvodnje – od skla-
diščenja lokalnih surovin za telo 
keramičnih ploščic in najkakovo-
stnejših surovin, potrebnih za pri-
pravo glazur in dekornih barv, do 
pakiranja ploščic v škatle, primer-
ne za razvoz. 

Pred štirimi desetletji je bila v va-
si Gorenje, rojstnem kraju tovarne 
gospodinjskih aparatov Gorenje 
zaradi hitre rasti takratnega Gore-
nja in bližine nahajališča opekar-
ske gline v Radmirju zgrajena to-
varna keramičnih ploščic. Takratna 
letna zmogljivost je bila 1 milijon 

kvadratnih metrov enega tipa kera-
mičnih ploščic. Za primerjavo, da-
nes je Gorenje Keramika z lastno 
proizvodnjo in prodajo dveh milijo-
nov kvadratnih metrov talnih in zi-
dnih keramičnih ploščic najrazlič-

nejših glazur eden najpomemb-
nejših in najbolj razpoznavnih pro-
izvajalcev v regiji JV Evrope pod 
blagovno znamko Gorenje. 

Skozi zgodovino obstoja podje-
tja je bilo veliko prelomnic. Najve-

čja sprememba v zadnjem letu je 
bila investicija v stiskalnico, sušil-
nik, medfazno skladišče polizdel-
kov in gotovih izdelkov, glazirno, 
sortirno linijo in paletizacijo. V leto-
šnjem letu so prenovili proizvodnjo 
z uporabo roto colorja in najsodob-
nejše digitalne tehnologije dekori-
ranja, ki je povzročila kar nekaj ob-
čudujočih pogledov obiskovalcev 
ob ogledu tovarne. 

V podjetju so ponosni na to, da 
skrbijo za uvajanje izboljšav v pra-
kso, da vodijo tako tehnološki kot 
tudi proizvodnji proces v smeri do-
seganja kakovosti in oblikovanja 
evropskega proizvajalca keramič-
nih ploščic s ciljem biti vodilen pro-
izvajalec v regiji JV Evrope. Pravi-
jo, da je zagotovilo za uspeh podje-
tja in zadovoljnega kupca strokov-
nost, inovativnost in hitra odzivnost 
zaposlenih. 

Katja Remic Novak

OBČINSKI SVET SOLČAVA

Številne sugestije in predlogi svetnikov za 
izboljšanje proračuna 

Podžupan občine Solčava Franc 
Ošep (Foto: Marija Lebar)

Na svoji drugi redni seji se je v 
sredo, 26. novembra, sestal nov 
solčavski občinski svet. Med dru-
gim so obravnavali predlog občin-
skega proračuna za leto 2015 in se 
seznanili z imenovanjem podžupa-
na občine Solčava.

ŽUPANJINE PRIORITETE
Županja Katarina Prelesnik je 

uvodoma predstavila usmeritve pri 
pripravi proračuna za prihodnje le-
to. Kot je dejala, je njena prioriteta 
dokončati že začete projekte, kot je 
na primer Solčavska panoramska 
cesta, in poplačati zapadle obve-
znosti. Nekatere od njih bodo pre-
nesene v prihodnje leto, zato so 
upoštevane v predlogu proraču-
na. »Potrebno je izboljšanje plačil-
ne discipline in dokončanje začetih 
del. Nato se bomo lahko resno lotili 
dela na izboljšanju cestne in osta-
le infrastrukture,« je dejala Prelesni-
kova. Dodala je, da so predlog obli-

za javna dela po letih. Na podlagi 
pridobljenih podatkov bodo svetni-
ki preučili, ali je za občino racional-
nejše in učinkovitejše izvajanje pro-
gramov javnih del ali dodatna za-
poslitev, ali pa izvajanje teh storitev 

s strani zunanjih izvajalcev.
Svetniki so bili mnenja, da je po-

trebno varčevanje z energijo. Za-
nimalo jih je, če je potrebna javna 
razsvetljava v takem obsegu, kot je 
zdaj, zlasti v poznih nočnih urah. 
Govorili so še o sofinanciranju ma-
lih čistilnih naprav. Menili so tudi, 
da je potrebno oblikovati smernice 
in strategijo razvoja občine, kar naj 
bi obravnavali na posebnem se-
stanku. Dopolnjen predlog prora-
čuna za leto 2015 bodo obravna-
vali na decembrski seji. 

DOBILI PODŽUPANA 
Županja Katarina Prelesnik je 

prisotne seznanila z odločitvijo, 
da za podžupana imenuje Fran-
ca Ošepa iz Robanovega kota. Ta 
bo, prav tako kot ona sama, svojo 
funkcijo opravljal nepoklicno. Ošep 
se je zahvalil za zaupanje in oblju-
bil svojo pomoč ter podporo.

Marija Lebar

kovali na osnovi letošnjega prora-
čuna, saj še ni znan obseg in ča-
sovnica sredstev, ki jih občina do-
biva od države. 

SVETNIKI AKTIVNI S POBUDAMI
Občinski sodelavec Rudi Je-

zernik je predstavil splošni in po-
sebni del predlaganega proraču-
na. Prihodki so načrtovani v višini 
1,282.460 evrov in odhodki v viši-
ni 1.215.223 evrov. Svetniki so se 
na sejo očitno dobro pripravili, saj 
so imeli na proračun kar nekaj pri-
pomb, sugestij in vprašanj. Stanko 
Štiftar je na primer menil, da je pre-
malo denarja namenjenega vzdr-
ževanju lokalnih ter gozdnih cest, 
saj se je skupna dolžina gozdnih 
cest povečala. 

Prisotni so se ustavili tudi ob po-
stavki za sofinanciranje javnih del 
in se vprašali, ali so ta sploh raci-
onalna. Sklenili so, naj občinska 
uprava pripravi pregled stroškov 
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APART HOTEL NATURA ŠE NAPREJ PROPADA

S stečajem družbe Caffe 
Tropic iz Žalca agonije še 

ni konec

Zaradi propadle investicije v apart hotel Natura v Lačji vasi je šlo v stečaj 
žalsko podjetje Caffe Tropic. (Foto: Jože Miklavc)

Na predlog Družbe za upravlja-
nje terjatev bank (DUTB) je sodi-
šče poslalo v stečaj žalsko pod-
jetje Caffe Tropic, po besedah la-
stnika Darka Sukića zaradi propa-
dle investicije v apart hotel Natura 
v Lačji vasi. Hotel Natura, leta 2012 
preimenovan v Naturales CI, s se-
demdesetimi ležišči v 15 apartma-
jih z wellnes centrom, so odprli le-
ta 2006. Težave v poslovanju so 
ob slabem obisku in nezasedenih 
prenočitvenih zmogljivostih prera-
sle zmožnosti vračanja kreditov ter 
likvidnost. Hotel je prešel v roke No-
ve KBM ter Abanke. 

Poizkus prodaje novim kupcem 

leta 2012 se ni obnesel. Začasni za-
interesirani »najemniki« so objekt 
in okolico vzdrževali le kratek čas. 
Skoraj dvomilijonska naložba se 
ni uspela izogniti agoniji iz poslov-
nih razlogov. Rešitve niso našle niti 
banke, katerih krediti v vrednosti do 
1.400.000 evrov so na koncu kon-
čali na DUTB. Hkrati s tem se je poto-
pilo tudi osnovno podjetje Caffe Tro-
pic, ustanovljeno leta 1991. Lastnik 
je blagovno znamko leta 2011 pre-
nesel na novo registrirano podjetje 
CT Kava. Kakšna bo usoda objek-
ta v Lačji vasi v prihodnje, je za zdaj 
nemogoče napovedati.

Jože Miklavc

ŠOLSKI CENTER VELENJE 

Dobrodošla donacija varilnega aparata

Ob slovesni predaji varilnega aparata (od leve): Ivan Kotnik, Matjaž Vnuk, 
Šinja Okomoto in Darko Lihteneker (Foto: Marija Lebar)

Šolski center Velenje (ŠCV) je na 
svojem Medpodjetniškem izobra-
ževalnem centru (MIC) v sredo, 26. 
novembra, pripravil strokovno sre-
čanje s področja varjenja. Srečanje 
je potekalo v sodelovanju s podje-
tjem za varilsko tehnologijo Dai-
hen Varstroj iz Lendave. Predstav-
niki slednjega so ob tej priložnosti 
centru predali donacijo – digitalni 
varilni aparat.

USPEŠNI VARILCI 
ISKAN KADER

Direktor ŠCV mag. Ivan Kotnik je 
poudaril povezovalno vlogo in par-
tnerstvo med izobraževanjem in 

gospodarstvom, kar je vodilo de-
lovanja MIC-a. Rezultat tega sode-
lovanja je tudi tokratno srečanje in 
donacija najnovejšega varilnega 
sistema, ki ga bodo s pridom upo-
rabili tako za izobraževanje svojih 
dijakov kot tudi že zaposlenih ali 
brezposelnih, saj so uspešni varil-
ci še vedno iskan kader. O tem je 
spregovoril tudi predsednik Obr-
tno-podjetniške zbornice Slovenije 
Branko Meh.

DAIHENOVA DONACIJSKA 
AKCIJA V EVROPI

Donacijo, digitalni varilni apa-
rat Welbee WB-P500L v vrednosti 

10.000 evrov, sta predala predse-
dnik uprave Daihen Varstroj mag. 
Matjaž Vnuk in njegov namestnik Ši-
nja Okomoto. Ker se Daihen zave-
da, da strokovni razvoj varilstva in 
robotizacije ni mogoč brez sodelo-
vanja z izobraževalnimi in razisko-
valnimi institucijami, se je odločil za 
akcijo v Evropi, s katero je dvajse-
tim srednjim šolam, fakultetam, va-
rilskim inštitutom in drugim institu-
cijam iz Avstrije, Slovenije, Hrvaške, 
Madžarske, Srbije ter Bosne in Her-
cegovine podaril vrhunske varilske 
izvore in robota v skupni vrednosti 
skoraj 250.000 evrov. 

V letošnjem letu je lendavski 

Daihen Varstroj postal del japon-
ske korporacije Daihen s sedežem 
v Osaki in s tem član globalnega, 
4.250-članskega tima s področja 
varjenja, rezanja in robotizacije. To 
dogajanje se zelo dobro ujema s 
50-letno tradicijo blagovne znam-
ke Varstroj. S tem je Daihen korpo-
racija poleg lokacij na Japonskem, 
Kitajskem in Tajskem dobila proi-
zvodno/razvojni center za Evropo 
tudi v Sloveniji. Varstroj je s tem pri-
dobil močno kapitalsko in razvojno 
zaledje, rast prihodkov iz prodaje, 
intenziven nastop na trgu in zapo-
slovanje novih strokovnjakov.

Marija Lebar

Nazarski gozdarji 
obeležili jubilej 

organizacije ProSilve 
Evrope

V soboto so v nazarskem domu 
kulture obeležili četrt stoletja usta-
novitve ProSilve Evrope – medna-
rodne organizacije za razvoj in pro-
mocijo sonaravnega ekonomične-
ga gospodarjenja z gozdovi. Izved-
ba svečanosti je bila zaupana Zve-
zi gozdarskih društev Slovenije – 
sekciji ProSilve Slovenija, Zavodu 
za gozdove Slovenije in Paherni-
kovi ustanovi. Operativno so jo pri-
pravili člani nazarskega gozdno-
gospodarskega območja. 

Govorci so prepričani so, da je 
ustanovitev ProSilve v Sloveniji do-
kaz ugleda slovenske gozdarske 
stroke, ki že desetletja deluje po na-
čelih trajnosti, sonaravnosti, več-
namenskosti in ekonomičnosti. To, 
kar je za večino slovenskih gozdar-
jev samoumevno, sedaj spoznava-
jo in sprejemajo gozdarji v širšem 
evropskem prostoru in izven njega.

Več v prihodnji številki Savinj-
skih novic.

Marija Šukalo
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KO ČLOVEK OB NESREČI NE OSTANE SAM

Kovačevim uspela sanacija po požaru

Kovačevim so po požaru pomagali gasilci, zaposleni in številni drugi. (Foto: Jože Miklavc)

Prostore z obnovljenim dvoriščnim delom so predali namenu minulo 
soboto. (Foto: Jože Miklavc)

Po uničujočem požaru, ki je 26. 
julija prizadel mizarstva Kovač iz 
Ljubije, je Kovačevim skupaj z iz-
vajalci del uspelo izvesti sanacijo 
oziroma izgradnjo novih proizvo-
dnih prostorov. Del proizvodnje 
so z različnimi tehničnimi ukre-
pi vzpostavili že nekaj prej, da so 
lahko izpolnili večino dobave do 
kupcev, nemotena proizvodnja pa 
bo lahko stekla že v nekaj dneh, 
ko bodo namestili še vso potreb-
no strojno opremo. 

Prostore z obnovljenim dvorišč-
nim delom so predali namenu v 
soboto, 29. novembra, s krajšim 
nagovorom in zahvalami domači-

nov ter blagoslovom nove pridobi-
tve. Ob tem je mozirski župnik Ale-
ksander Koren v imenu Kovače-
vih naslovil zahvalo gasilcem in 
vsem drugim, ki so ob požaru ter 
odpravljanju posledic nudili izda-
tno pomoč in z različnimi pristopi 
pomagali pri izgradnji novih pro-
storov. Izrekel je hvaležnost za do-
bra dela in plemenitost, ki so jo iz-
kazali tako vsi zaposleni kot mno-
gi drugi. 

Veseli nove pridobitve so tu-
di vsi Kovačevi, še posebej direk-
tor Luka Kovač ter Katka in Miha 
Kovač, ki še vedno zelo pomaga-
ta pri vodenju družinskega pod-

jetja. »Ko človek čuti, da v nesre-
či ne ostane sam, je takšen uda-
rec lažje prebroditi,« je ob tem do-
godku dejal Miha Kovač, njegova 
žena Katka pa je dodala: »Za vse-
lej si bomo zapomnili vse dobro-
tnike in ljudi, ki so čutili z nami. A 
danes je veseli dan za vso druži-
no in sodelavce, s katerimi si bo-
mo tudi v prihodnje prizadevali 
biti uspešni. V času veselega de-
cembra, ko si bomo voščili le naj-
lepše, je naša hvaležnost neiz-
merna, vsem zato še enkrat srč-
na hvala!«

Jože Miklavc

OBČINSKI SVET REČICA OB SAVINJI 

Svetniki so se podrobno seznanili s pripravo 
proračuna in s ključnimi projekti

Člani rečiškega občinskega sve-
ta so se na drugi redni seji v novem 
mandatu sestali v četrtek, 27. no-
vembra. Na mizah so imeli obširen 
dnevni red, saj so med drugim po-
trdili imenovanja delovnih teles ob-
činskega sveta. Precejšnjo pozor-
nost so namenili predlogu prora-
čuna za prihodnje leto, ki pa so ga 
potrdili v prvi obravnavi.

Na podlagi predlogov, ki jih je za 
posamezne občinske organe, ko-
misije, odbore in svete javnih za-
vodov pripravila komisija za man-
datna vprašanja, volitve in imeno-
vanja, je občinski svet potrdil član-
stvo v teh delovnih telesih v predla-
ganih sestavah.

PODATKOV GLEDE FINANCIRANJA 
S STRANI DRŽAVE ŠE NI

Župan Vinko Jeraj in sodelavci 
občinske uprave so svetnikom po-
drobno predstavili predlagani ob-
činski proračun za prihodnje le-
to ter z njim povezano problema-
tiko financiranja. Župan in raču-
novodkinja Irena Štorgel sta po-
jasnila, da konkretnih podatkov 
glede financiranja s strani drža-
ve še ni, zato so predlog pripra-
vili na podlagi letošnjih postavk 
in predvidevanj. Na prihodkov-
ni strani je predvidenih nekaj več 
kot 1,826.000 evrov, planirani od-
hodki pa znašajo malo manj kot 
1,780.000 evrov. Ostala bo pozi-

tivna razlika v višini malo več kot 
2.300 evrov. 

ZA PROJEKT LETOŠČ OBČINE 
NIMAJO DOVOLJ DENARJA

Svetniki so imeli v razpravi 
na predlagani proračun kar ne-
kaj pripomb in predlogov. Ta-
ko so med ostalim menili, da se 
bo potrebno posvetiti energetski 
sanaciji šolske stavbe in zgrad-
be, v kateri je vrtec. Želeli so tu-
di, da se jim na eni od prihodnjih 
sej podrobneje predstavi projekt 
Medgenborza. Sicer so predlaga-
ni proračun sprejeli in gre ta zdaj 
na odbore in v 15-dnevno javno 
razpravo, ko javnost lahko poda-

ja nanj svoje predloge.
Sodelavec občinske uprave 

Rok Jamnikar je prisotnim pred-
stavil dva ključna medobčinska 
projekta, to je problematiko izgra-
dnje zdravstvenega doma v Na-
zarjah in projekta Letošč. Pri sle-
dnjem je župan Jeraj poudaril, da 
občina ne zavira uresničevanja le-
tega, da pa hoče, da je projekt iz-
veden čim bolj racionalno in po 
zahtevah ministrstva, da se bo z 
njim mogoče prijaviti na razpise 
za sofinancerska sredstva. Sa-
me sodelujoče občine za izvedbo 
med 15 in 20 milijonov vrednega 
projekta nimajo dovolj denarja.

Marija Lebar
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DOMOZNANSKI VEČER Z ALEKSANDROM VIDEČNIKOM

O pomembni vlogi in ljubezni do kulture Rudolfa 
Maistra Vojanova

Predavanjem Aleksandra Videčnika Zgornjesavinjčani radi prisluhnejo, saj se ob koncu vedno razvije 
zanimiva debata. (Foto: Tatiana Golob)

23. novembra praznujemo državni praznik, in 
sicer dan Rudolfa Maistra, borca za severno me-
jo. Ob tej priložnosti so v Knjižnici Mozirje v sode-
lovanju z narodopiscem in publicistom Aleksan-
drom Videčnikom pripravili domoznanski večer, 
v katerem so se spomnili življenja in pomembne 
vloge generala Maistra v I. svetovni vojni. Preda-
vanje se je odvijalo v prostorih Zbirke Aleksan-
dra Videčnika, kjer se radi zberejo ljubitelji zgo-
dovine in po predavanjih debatirajo o obravna-
vani tematiki.

Na tokratnem večeru je Videčnik zbrane po-
peljal skozi življenje in vojaško udejstvovanje ge-
nerala ter pesnika Maistra Vojanova. Zbrane je 
spomnil na pomembno zgodovinsko dejstvo, to-
rej Maistrovo zaslugo, da je po prvi svetovni voj-
ni južni del Štajerske pripadel takratni Državi Slo-
vencev, Hrvatov in Srbov. 

A ne le njegovo politično udejstvovanje, zbra-
ne je zanimalo tudi osebno življenje velikega ge-
nerala. Videčnik je poudaril, da je bil Maister ne 
le mož dejanj, ampak tudi besede in duha, lju-

bitelj duhovnih vrednot ter prepoznaven pesnik. 
Po predavanju so poslušalci podali še svoja 

razmišljanja o pomembnosti in prepoznavno-
sti velikega slovenskega generala. Ogledali so si 

manjšo razstavo dokumentov, povezanih z Ma-
istrovim delovanjem, ki so jo za to priložnost pri-
pravili v Knjižnici Mozirje. 

Tatiana Golob

DELAVNICA MED DREVESOM IN ZIBELKO

Sprejemali nova znanja, vedenja in praktične 
zasnove

Kot mentorji so v delavnici sodelovali Da-
mjan Jevšnik s področja gozdarstva, mag. 
Samo Kramer kot predavatelj trženja, Ivan 
Škodnik, strokovnjak s področja lesarstva 
in lesarske prakse, ter Miha Cojhter kot ar-
hitekt pri oblikovanju idej in trženju. Kot iz-
vajalki in kordinatorki projekta sta sodelova-
li tudi Brigita Kropušek Ranzinger, direktori-
ca Ljudske univerze Velenje, in Vesna Elsner 
iz Centra za samostojno učenje Nazarje. Projekt je združil ustvarjalne ljudi, ki jim je les dragocen material za obdelavo. (Foto: Rudi Jezernik)

V letošnjem letu, točneje od februarja dalje 
je potekal projekt, ki je ob začrtanem programu 
združil nekaj samostojnih ustvarjalnih ljudi, ki 
jim je les dragocen material za obdelavo. Zave-
danje možnosti, da je v Zgornji Savinjski dolini in 
v Sloveniji nasploh lesa na pretek, je spodbudilo 
sodelujoče k sprejemanju novih znanj, vedenj in 
praktičnih zasnov, ki temeljijo na dodani vredno-
sti izdelka iz lesa. 

Projekt je bil sofinanciran iz programa Leader 
v organizaciji LAS – Društva za razvoj podeželja 
Zgornje Savinjske doline. Predavanja so poteka-
la v centru Rinka v Solčavi. Program je zajemal 
tudi oglede dobrih praks, razstav in nenazadnje 
delo v lesarski delavnici.

Proces delavnice je prisotne popeljal od na-
biranja znanja do izdelave izdelka in še naprej 

v razsežnosti trženja le-tega. Nabor strokovnja-
kov, ki so vodili delavnico, je zajemal vsa podro-
čja, ki so potrebna. 

Glavne teme pri izvajanju projekta so bile: les, 
obdelava, oblikovanje, blagovna znamka in pro-
daja oziroma trženje. Cilj delavnice je bil naredi-
ti inovativne izdelke, tržno zanimive in jih prodati.

Slušatelji predavanj in ekskurzij so se sprva 
malo izmenjali, a ob praktičnem delu v lesarski 
delavnici se je delovna skupina, ki je pripravila 

izdelke za razstavo v Mozirju, izkristalizirala. Na-
stalo je precej zanimivih lesenih kreacij, ki so bi-
le prikazale na razstavi skupaj z izdelki Srednje 
lesarske šole iz Slovenj Gradca. 

Delavnica se je sicer zaključila, a delo se na-
daljuje, prav tako trženje. Prodreti na zunanji trg 
je v današnjem času dodatek k trženju znotraj 
naših meja in pri lesenih izdelkih je ta alternativa 
zelo zanimiva »destinacija«.

ST
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MEGA M, INFORMACIJSKE TEHNOLOGIJE, D.O.O.

Uporabnike navdušujejo z inovativnimi storitvami 
in produkti

Direktorja Matej in Miran Meža prisegata na zaposlenim prijazno delovno 
okolje ter inovativen pristop k projektom. (Foto: KRN)

Podjetje Mega M s sedežem v 
Velenju sta pred dvanajstimi le-
ti ustanovila brata, oba magistra, 
Matej in Miran Meža. Danes pod-
jetje zaposluje 25 strokovnjakov, 
v kratkem bodo zaposlili še tri no-
ve sodelavce. Prisegajo na zapo-
slenim prijazno delovno okolje, ino-
vativen pristop k projektom ter naj-
hitrejše vpeljevanje strokovnih no-
vosti na danem področju. S svoji-
mi inovacijami na področju zliva-
nja sodobnih telekomunikacij, go-
vornih in podatkovnih komunikacij 
osvajajo slovenski trg in tujino. 

Direktorja podjetja, Matej in Mi-

TEKMOVANJE VRTNARJEV IN CVETLIČARJEV V KRANJU

Brigita Klinar na 
odličnem drugem mestu 

Brigita Klinar je zadovoljna, da je rezultat tekmovanja potrdil njeno 
pravilno odločitev za poklic cvetličarke. (Foto: MŠ)

Biotehniški center Naklo in Me-
stna knjižnica Kranj sta 18. no-
vembra pripravila tekmovanje za 
mlade cvetličarje in vrtnarje. Med 
13 udeleženci slovenskih bioteh-
ničnih šol in cvetličarn do 25 let je 
bila tudi Zgornjesavinjčanka Bri-
gita Klinar, sicer dijakinja Šole za 
hortikulturo in vizualne umetno-
sti Celje. Udeleženci so predsta-
vili svoje znanje pri izdelavi nami-
znega adventnega venčka in na-
miznega adventnega aranžmaja. 
Brigitinemu delu je komisija priso-
dila drugo mesto.

Unikatni izdelki mladih ustvarjal-
cev so bili razstavljeni na prodajni 
razstavi v atriju Mestne hiše v Lju-

bljani, zbrana sredstva pa name-
njena v dobrodelne namene.

»Vsak tekmovalec je lahko imel 
vnaprej pripravljeno konstrukcijo 
iz neživih materialov po določenih 
merah. Moja je bila narejena iz sti-
ropora, fasadne mase ter bunkic. V 
tekmovalnem času smo na to kon-
strukcijo morali dodati še žive ma-
teriale. Aranžma, za katerega je bi-
la izdelava predvidena le eno uro, 
sem dodelala z vejami, lišaji, bun-
kicami, bucikami, zvezdicami, vi-
sokimi svečami, žičkami …« je po-
vedala Klinarjeva, ki se je na tek-
movanje pripravljala pod mentor-
stvom Ane Sotošek. 

Marija Šukalo

ran Meža sta se za ustanovitev 
podjetja odločila takoj po zaključ-
ku študija, saj v okolici Velenja ni bi-
lo veliko podjetij, ki bi se ukvarjala z 
informacijskimi tehnologijami. Ma-
tej pripoveduje: »Znanja je bilo do-
volj in tveganje neuspeha je bilo ra-
zumno, zato razmišljanja da ali ne 
ni bilo veliko. Takrat ni bilo podjetni-
ških delavnic, inkubatorjev, pa tudi 
postopki so bili bolj težavni. Danes 
je začeti podjetniško pot lažje, ven-
dar je trg postal konkurenčnejši.« 

Sprva sta bila v podjetju poleg 
bratov zaposlena programer, ki je 
bil hkrati sistemski administrator 

ter študent tehnik. Danes je številka 
povsem drugačna. Za dobro klimo 
v podjetju skrbijo tako, da se trudijo 
narediti delovno okolje prijazno za-
poslenim. 

V Sloveniji so postali prepoznav-
ni s celovitimi telekomunikacijskimi 
storitvami dostopa do interneta, IP 
telefonijo in SMS obveščanjem. Na 
tuje trge Evropske unije, Balkana in 
Bližnjega vzhoda najbolje prodira-
jo s produkti Taxi Controller, siste-
mom za logistiko in lojalnostnim 
sistemom za trgovske verige ter te-
lekomunikacijske operaterje, ime-
novanim Real-time Loyalty. Njihov 
primarni cilj ni množično lansiranje 
novih produktov, ampak želijo poi-
skati čim več trgov za obstoječe iz-
delke in storitve. 

»Produkt, ki ga tržimo primar-
no v Sloveniji, je celovit nabor sto-
ritev fiksne telefonije oziroma IP te-
lefonije. Naša ponudba je posebej 
prilagojena poslovnim uporabni-

kov. Več kot 600 slovenskih podje-
tij uporablja naše operaterske sto-
ritve. To so ministrstva, šole, vrtci, 
univerze, tudi večja in prepoznav-
nejša podjetja …« pravita direktorja.

Brata Meža si podjetja ne zna-
ta predstavljati brez zaposlenih, za 
katere pravita, da odlično obvlada-
jo vse procese v podjetju, skrbijo za 
nemoteno delovanje vseh produk-
tov in storitev ter za nadaljnji razvoj. 
»Naša prednost pred konkurenco 
je v tem, da spodbujamo inovativ-
nost vseh zaposlenih. Vsakdo ima 
priložnost predlagati izboljšave ob-
stoječih produktov.« 

Čez deset let se vidijo kot po-
memben ponudnik celovitih tele-
komunikacijskih in IT rešitev. Oce-
njujejo, da bodo imeli velik pouda-
rek na računalništvu v oblaku, v tu-
jini pa želijo biti pomembnejši po-
nudnik sistemov za obvladovanje 
skupin vozil Taxi Controller.

Katja Remic Novak
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ODPRTJE JUBILEJNE LIKOVNE RAZSTAVE 20. SLIKARSKI ŠTUDIJSKI DNEVI EX TEMPORE MOZIRSKI GAJ

Jurij Repenšek deležen številnih vzpodbud  

Otvoritve razstave so se v velikem številu udeležili sodelujoči umetniki, ki so z zanimanjem prisluhnili 
nagovorom svojih gostiteljev. (Foto: Tatiana Golob)

V mozirski galeriji je 20. novembra v organi-
zaciji Knjižnice Mozirje in Kulturno prosvetnega 
društva Jurij potekalo odprtje jubilejne 20. raz-
stave Ex tempore Mozirski gaj 2014. Društvo Ju-
rij praznuje pomemben mejnik v svojem delo-
vanju, idejni vodja in gonilna sila slikarskih štu-
dijskih dni, Jure Repenšek pa je bil na odprtju 
razstave deležen številnih čestitk in vzpodbud 
za nadaljnji razvoj umetniškega projekta, ki je v 
dveh desetletjih likovno izobraževal ne le sode-
lujoče umetnike, ampak tudi zgornjesavinjsko 
javnost. 

Dela in avtorje je predstavila likovna kritičar-
ka Anamarija Stibilj Šajn. Uvod nagovora je po-
svetila projektu, za katerega je dejala, da je bil že 
od nastanka dalje nadvse ambiciozno zasno-
van, »saj je bil dolga leta izjemno študijsko ori-
entiran«. V okviru Ex tempora so se dolga leta 
odvijala predavanja, ki jih je s strokovnostjo iz-
vajal slikar, likovni teoretik in publicist, dr. Jožef 
Muhovič. Pred leti je ta del projekta usahnil, Sti-
bilj Šajnova pa je prepričana, da bi ga bilo vre-
dno ponovno obuditi. 

»Želim si, da bi Juretu Repenšku ostalo toli-
ko energije, da bi mu bil zaključek tega obdo-
bja dodatna spodbuda za izvajanje projekta. 
Želim tudi, da bi se znova odločil za tisti korak 

več, ki daje temu Ex temporu posebno identite-
to in vrhunskost. Vztrajati in nadgrajevati, to naj 
bo cilj vseh, ki sodelujejo pri nadaljnjem razvo-
ju mozirskega Ex tempora,« je dejala Anamari-
ja Stibilj Šajn.

Jure Repenšek se je za dolgoletno vzpodbu-
do zahvalil vsem, ki so pripomogli k uspešnemu 

razvoju projekta. Posebej je izpostavil tri trdne 
podporne stebre mozirskega Ex tempora: slikar-
je Vojka Gašperuta, Vinka Železnikarja in Dra-
ga Jermana. Razstavo je odprl podžupan obči-
ne Mozirje Roman Čretnik. Večer je s pesmijo in 
igranjem na kitaro popestrila Neža Repenšek.

Tatiana Golob

V DRUŽINI SEM DOMA

Uspešen dobrodelni koncert v Mozirju

Nastopilo je kar 139 glasbenikov: Petro-
vi tamburaši, ansambel Mika nas, Sinaj in 
otroški pevski zborček, družini Repenšek in 
Pogačar, pojoči kaplan Klemen Jager, kvin-
tet Dori, Majda in Marjan Petan, Mark Tiva-
dar s sestro Melani, sestri Ivana in Mojca 
Apšner, skupini J.I.M.S. in Devox, folklori-
sti Oštarija, Celjski dixieland ansambel ter 
Harmonikarski orkester Primoža Zvira. Glasbeno slikovit popoldne so ob navdušenih obiskovalcih pripraviti tudi člani Celjskega dixieland 

ansambla. (Foto: Jože Miklavc)

V nedeljo, 23. novembra, se je v dvorani Kul-
turnega doma Mozirje zbrala množica ljudi do-
brih src in ljubiteljev prijetnih pesmi in viž. Te so 
dobrodelno izvedli številni nastopajoči glasbeni-
ki, ki sta jih igrivo pospremila voditelja Janja Ir-
man Kolar in Sebastjan Kamenik. Prireditev je 
enajstič zapovrstjo organizirala župnijska Kari-
tas Mozirje-Šmihel. 

Z naslovom prireditve V družini sem doma se 
je ujemala rdeča nit nastopajočih, ki so v tem 
težkem času želeli razvedriti obiskovalce, hkra-
ti pa z zbranimi sredstvi pomagati mnogim, ki 
v socialnih stiskah ne ostajajo povsem sami. 
V sodelovanju z mozirsko župnijo in župnikom 
Aleksandrom Korenom karitas pomembno pri-
speva k blaženju posledic ekonomske krize pre-

mnogih. To predsednici lokalne organizacije 
Alenki Brezovnik z njeno ekipo uspeva ob mno-
gih ljudeh, ki lahko nekaj denarnih sredstev, pre-
hranskih artiklov ali oblek podarijo. 

Dobrodelni so tudi vsi nastopajoči na priredi-
tvi, ki so privabili ljudi in na svoj način pomaga-
li z zbiranjem sredstev. Zbranemu občinstvu je o 
življenju na spodnjem robu in o optimizmu zara-
di dobrote ljudi spregovoril župnik Koren. 

Za zaključek so združeni na odru vsi nasto-
pajoči z mladimi harmonikarji v spremljavi ter z 
obiskovalci koncerta zapeli Nocoj je ena luštna 
noč. Za mnoge je zares bila, verjamemo, da vsaj 
kakšna tudi za pričakovalce karitasove pomoči, 
zbrane na tej prireditvi. Prireditelji bodo zbrana 
sredstva porabili za pomoč socialno ogroženim 
družinam in posameznikom. 

Jože Miklavc
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Piše: Aleksander Videčnik

Vojni čas 1914-1918 – Layaukova kronika (3)

UGODNA POROČILA 
Z BOJIŠČ

Tukaj naj omenim mimogrede, 
da, ko so sem dospela poročila o 
naših in zaveznikov zmagah – Lu-
ettich, Anversa, Belgrad in Pše-
misla, Lvov, Varšava itd., se je pr-
vič tukaj izobesila pruska zastava 
in turška z zvezdo nad polmese-
cem. Pozabili smo na nekdanji tur-
ški čas – na skoraj 600 let turške-
ga janičarstva …

IZDAJA ITALIJE
Ko je stopil tudi verolomni Lah v 

vrste naših sovragov in so grmeli 
topovi na Koroškem in ob Soči, ču-
li smo daljne odmeve in bučanje tu-
di pri nas preko gora. Na tej fronti 
so potekali hudi boji, naši rojaki so 
množično krvaveli. Ustrašil ni nas 
daljni grom, ni zmajal se naš skal-
ni dom.

CELJSKI PEHOTNI POLK – 
ŽELEZNI

Zgornjesavinčani so spada-
li pod celjsko vojno območje in so 
večinoma služili v celjskem 87. pe-
hotnem polku. Ta polk je imel že ve-
like izgube v Galiciji, je pa slovel 
po dobrih vojakih, zato je nosil pri-
vzdevek »železni polk«, kar je po-
menilo za enoto veliko čast. 

SPREMEMBE V TRGU
V tem času se je bistveno spre-

menilo lice mirnega trga. Že prej 
so došli častniki in več moštva. 
Sedaj pa se je nastanila tu pri nas 
etapna sanitetna kolona. Treba jo 
je bilo pod krov spraviti. V to svrho 
so se zgradile na tukajšnji »Gmaj-
ni« prve barake – začetek novega 
mesta mozirskega. Po odhodu vo-
jakov so barake služile za konjar-
ne bolnih konj, in tu so sedaj zo-
pet po razkuženju in potrebni pre-
ureditvi gorski artileristi. Te zgrad-
be so stale občino najmanj 4.000 
kron. Vse pač služi svojemu na-
menu!

DOBRODELNA AKCIJA
V trgu so se zbrale žene in dekle-

ta v zimskem tečaju 1914-1915. V 
šoli in doma so pletle in izdelova-
le ročna dela – zapestnice, snežne 
kape in drugo za naše vojake. Po-
birali so se tudi denarni prispevki 
za Rdeči križ, za begunce, pozne-
je pa za vdove in sirote padlih in za 
invalide.

Vršile so se tudi predstave. Prva 
– krasno uspele žive podobe, dru-
ga – dramatični igrokaz V dolini. Ta 
igra se je v salonu v Ljubiji predsta-

vljala. Igralo se je spretno in fletno, 
pa tudi nekaj gmotnega uspeha je 
morda bilo.

Nabirali so tudi šolarji razne ko-
vine, volno, obleke in drugo, kar se 
moralo pozneje vse uradno odda-
ti. Ko so nam bakrene kotle in me-
dičarske možnarje pobrali – so – 
hvala Bogu, vsaj prazni lonci na 
ognjišču ostali … 

DRŽAVNA POSOJILA
Prišel je poziv za prvo in drugo 

državno posojilo in tudi trg je vrgel 
obulus v to nenasitno »darilo«. Po-
sebno so se pa sprva tržani z veliki-
mi vpisi te akcije udeležili. Pozneje 
je bilo vse to drugače, saj je država 

za vojno potrebovala ogromna de-
narna sredstva. Ta denarna obre-
menitev občin in državljanov je se-
veda ostala brez odplačila vpisa-
nega posojila …

DAMSKI ODBOR
Iz patriotičnih nagibov se je 

osnoval tudi Damski odbor, na-
čelnica je bila gospa Marija Gori-
čar. Namislili so si lepo izrezljano 
spominsko ploščo (votivno tablo), 
v katero so zabili 83 srebrnih že-
bljev po 10 K in 402 kovinska že-

blja po 1 K. Po blagoslovitvi se je 
plošča obesila v tukajšnjo farno 
cerkev. Nabran znesek so predali 
Rdečemu križu. To ni kaplja v mor-
je za nas …

SLAVNOST V ČAST NADUČITELJA 
FRANA PRAPROTNIKA

V slavnostnem govoru gospo-
da župana dr. Jožeta Goričarja je 
bilo poudarjeno pomembno delo 
uglednega šolskega in sadjarske-
ga strokovnjaka Frana Praprotnika 
ob 40-letnici njegovega delovanja, 
tako na šolskem polju kot tudi pri 
pospeševanju sadjereje, ki postaja 
vse bolj pomembna kmetijska de-
javnost. Gospod nadučitelj vzorno 

vzgaja učence naše šole v bodoče 
sadjerejce.

Deklamirala je gospd. Micika 
Trogarjeva nalašč za to priliko po-
svečeno pesem Slava junakom, ki 
jo je zložil tukajšnji pisatelj in pe-
snik Žiga Laykauf. Bila je to častna 
prireditev v našem kraju.

VESTNO ŽUPANOVANJE
Zabeležiti moramo kar se da ve-

stno županovanje gospoda dr. Jo-
žeta Goričarja, ki odhaja v vojake. 
V času vodenja občine si je prido-
bil velike zasluge za ugled Mozir-
ja. Lahko le rečemo – mož iz pra-
vega lesa!

VOJAŠKA SUKNJA ŠE VEČ 
MOŠKIM

Vojaška suknja je bila vsakemu 
od 18 do 50 let odmerjena. Tisti 
stari do 56 let pa so šli na »roboto« 
– grabne kopati.

PRVIČ NASTOPI DRAGINJA
V tej fazi vojne nastopi prvič kru-

ta vražarica imovine – draginja, 
hkrati z biči vihtečimi navijalci cen 
in oderuhi: 1 kg krušne moke stane 
že 1 K, kilogram mesa do 4 K, kilo-
gram mila pa do 4,2 K.

Les je poskočil v višino in to ko-
njukturo so znale izkoristiti doma-
če in tuje hijene.

Slabo je postajalo tudi za prijate-
lje pitja (vinski bratci). Pivo so dali 
zaradi ječmena v kontumac – liter 
bizelske kislice (vina) je stal že 4 K. 
To so le materialne žrtve!

NA OLTAR DOMOVINE 
Naš trg je položil svoje sinove na 

oltar domovine. Njihova imena ne 
smejo biti pozabljenosti prepušče-
na – tu je kotiček, kjer so zabeleženi. 
Padli za čast in slavo domovine: Pe-
šec Franc Paher (87. pehotni polk) 
in Martin Prislan (tudi isti polk).

ODLIKOVANCI ZA HRABROST: 
Praporščak Ante Goričar, nare-

dnik Matija Goričar, četovodja An-
ton Puncer, telegrafen regiment, če-
tovodja Jožef Trogar, pešec Anton 
Drev in pešec Anton Deleja. Vsem 
odlikovancem je trg hvaležen! 

Tu slavospev pesnika Mozirske-
ga konča prvi del kronike. Zapisan 
je datum: V Mozirji na dan Sv. Jože-
fa 19. III. 1916 in podpis Laykaufa.

Nadaljevanje prihodnjič.

Cesarica Elizabeta v različnih življenjskih obdobjih. 
Arhiv Cirila M. Sema v Mozirju.
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MARIJAN DENŠA,
vodja odseka za gojenje 
in varstvo gozdov,
Zavod za gozdove Slovenije,
OE Nazarje

Pomen združevanja lastnikov gozdov

Na našem območju je velik delež 
lastnikov gozdov, ki vsaj del v svo-
jem gozdu posekanega lesa ponu-
dijo na trgu. Nekateri hlodovino, dru-
gi samo drva. Pri tem se srečujejo s 
problemi posameznega nastopanja 
na trgu, predvsem z nepoznavanjem 
cen in kupcev. Da je to lahko proble-
matično, smo lahko spoznali v prete-
klih tednih, ko so bili mediji polni pri-
spevkov o »goljufivem trgovcu« z le-
som, kot so ga poimenovali. Posa-
mezni lastniki tudi ne poznajo dovolj 
trendov povpraševanja po določenih 
vrstah lesa. Za kupce lesa manj po-
gostih ali posebnih drevesnih vrst (ja-
vor, jelša, lipa, brest, brek) so nezani-
mivi še zaradi majhnih količin lesa, ki 
jih lahko priskrbijo.

DRUŠTVA LASTNIKOV GOZDOV
Da bi uspešnejše uresničeva-

li svoje interese pri prodaji lesa in 

na drugih področjih, se po Sloveni-
ji lastniki gozdov združujejo v dru-
štva lastnikov gozdov (DLG). Pr-
vo društvo, Društvo lastnikov goz-
dov Mirenske doline so ustanovi-
li leta 2001. Leta 2006 se je enajst 
društev povezalo v Zvezo lastnikov 
gozdov. Danes je v zvezi 29 dru-
štev, ki imajo različne oblike delo-
vanja: društvo, strojni krožek, so-
lastniška skupnost, združenje in 
morda še kaj. 

V zvezi so tri društva iz našega 
območja: Tisa iz Solčave, Gornji 
Grad in Šaleška dolina. Že to pove, 
da je povezovanje za naše lastnike 
pomembno. Vendar se pri nas po-
vezujejo v društva predvsem lastni-
ki, ki jim gozd predstavlja pomem-
ben vir zaslužka, kar je seveda razu-
mljivo. Manj zainteresirani za zdru-
ževanje so lastniki z manjšo gozdno 
posestjo. Številni imajo do tovrstnih 
oblik celo odpor. To seveda ni dobro, 
saj tako izgubljajo vsaj pri prodaji le-
sa, poleg tega pa tudi pri drugih mo-
žnostih in ugodnostih, ki jih lahko 
ponuja članstvo v društvu. 

PREDNOSTI ZDRUŽEVANJA SO NA 
ŠTEVILNIH PODROČJIH

Društva skrbijo za najrazličnejše 
oblike izobraževanja, kot so preda-
vanja, obiski sejmov in ogledi do-
brih praks, kar spodbudi lastnike k 
smotrnejšemu ravnanju v gozdu in 

nakupu primernejše opreme za de-
lo v gozdu. 

Izmenjava dobrih praks in iz-
kušenj je za člane vsekakor po-
membno, saj je delo v gozdu zah-
tevno, težko in nevarno. Spodbuja-
nje malih gozdnih posestnikov za 
delo v gozdu je ena od osnovnih 
zapisanih nalog zveze društev.

Člani društev se povezujejo pri 
prodaji lesa ali nakupu strojne 
opreme, skupnem nastopu na tr-
gu ali pri skupni prijavi na razpis. 
Licitacija vrednega lesa v Slovenj 
Gradcu, ki ga skupaj z drugimi or-
ganizira in izvede DLG Mislinjske 
doline, je že zdavnaj prerasla okvir-
je njihovega območja in Slovenije. 

Skupna prodaja lesa (sortimen-
tov) manj pogostih in zato tržno za-
nimivih drevesnih vrst je ugodnej-
ša, če je »na kupu« več lesa, kar 
lahko doseže večja skupina ljudi. 
Za posamezen hlod ali dva kupec 
res ne pride, če pa ga čaka tovor-
njak vsaj za kamion tovrstnega le-
sa, ki so ga skupaj pripravili člani 
društva, je zgodba drugačna. Tudi 
cene so ugodnejše, saj ima kupec 
manj stroškov na enoto proizvoda.

Društva so lahko samostojno ali 
preko zveze društev močan sogo-
vornik pri sprejemanju odločitev na 
strokovnem in političnem podro-
čju glede gozdarstva, pa tudi širše. 
Vse pogosteje sodelujejo pri raz-

pravi ob sprejemanju gozdnogo-
spodarskih načrtov.

Članstvo v društvu prinaša do-
ločene organizacijske in finančne 
prednosti tudi pri certificiranju goz-
dov. Certifikat je vse bolj zaželen 
dokument pri prodaji lesa, tako na 
kamionski cesti ali na domu kot na 
licitaciji, v bližnji prihodnosti pa naj-
verjetneje tudi pri razpisih in spod-
budah.

PREDNOSTI ZDRUŽEVANJA SE 
POKAŽE ZLASTI PO UJMAH

Še posebej zaleže članstvo v 
društvu v primeru naravnih ujm v 
gozdovih, saj takrat ni dobro biti 
sam. Društvo lahko pripravi prever-
jene tipske pogodbe z izvajalci del 
v gozdovi in kupci lesa, lahko po-
išče ter preveri izvajalce in kupce 
ter izbere res zanesljive. Nenaza-
dnje, društvo lahko organizira tudi 
medsosedsko pomoč, izobraževa-
nje za varno delo in zastopa lastni-
ke pri uveljavljanju pravic in olajšav 
zaradi škode. 

Povrh vsega je za člana društva 
lahko marsikaj tudi cenejše, saj se 
najem strokovnjaka (odvetnika, no-
tarja, cenilca, izvajalca gradbenih 
del na prometnicah) lahko razde-
li med uporabnike njihovih uslug. 
Tovrstna praksa je uspešna v tujini.

Seveda je združevanje lastnikov 
stvar njihovih interesov in presoje.

DELAVNICE ZA NADARJENE UČENCE V LUČAH

Mladi ustvarjalci in raziskovalci so imeli kaj pokazati

Na delavnici poslikave obraza so nastale številne umetnine s pomočjo barv 
ali voska. (Foto: Štefka Sem)

V soboto, 15. novembra, so se 
na lučki šoli zbrali učenci vseh še-
stih osnovnih šol iz Zgornje Savinj-
ske doline. Pridružile so se jim šol-
ske svetovalne delavke in ravnate-
lji, ob zaključku druženja pa še ve-
liko staršev. Nadarjeni učenci, ki se 
dvakrat letno, vsakič na drugo šo-
li, srečujejo na pobudo svetovalnih 
delavk, so lahko izbirali med šesti-
mi različnimi delavnicami. Udele-
žence delavnic je uvodoma poz-
dravila ravnateljica Andreja Urh in 
jim zaželela prijetno raziskovanje 
in ustvarjanje.

Poleg delavnice iz astronomi-
je, kjer so udeleženci primerjali 
planete po velikosti, izdelali mo-
dele in o podali zanimivo poroči-
lo o svojih odkritjih, se je odvijala 

izvodnjo biomase in sistemi za 
ogrevanje.

Svojo kreativnost so v dveh de-
lavnicah, na katerih so sodelovali 
učenci in učitelji z dveh celjskih sre-
dnjih šol, prikazali učenci, ki so iz-
delovali modne dodatke in se poiz-
kusili v poslikavi obraza. Pri izdela-
vi modnih dodatkov so učenci izde-
lali unikatne šale. V zadnji delavni-
ci, ki so jo poimenovali Potuj z na-
mi, so učenci izdelali zanimive pro-
grame potovanja. 

Zaključno prireditev, na kateri so 
učenci predstavili svoje delo, je obi-
skalo veliko staršev. Kot so dejali 
udeleženci, so na lučki šoli prežive-
li lep dopoldan in si tako popestrili 
pusto sobotno dopoldne.

Štefka Sem

še delavnica raziskujemo z geo-
gebro. Na tej so se šolarji poigra-
li s svetlobo in njenim odbojem. 

Ena od skupin je obiskala pod-
jetje Biomasa in se podrobneje 
seznanila z delom podjetja, pro-
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USPEŠEN MANEKEN GAŠPER TRATNIK

»Počasi in korak za korakom se daleč pride«

V manj kot letu dni je Gašper Tratnik spoznal 
drugačen svet, kateremu se ne bo v celoti 

odrekel niti v prihodnje. 
(Fotodokumentacija GT) 

Nazaj v Slovenijo se je v teh dneh vrnil uspe-
šen maneken Gašper Tratnik iz Nazarij. Zaključil 
je 10-mesečno potovanje po Aziji, kjer je kot mo-
del delal v Singapurju in Hong Kongu.

V TUJINO ZA DESET MESECEV
Gašper se z manekenstvom profesionalno 

ukvarja skoraj dve leti. Že kmalu po prvih začet-
kih doma ga je delo popeljalo na tuje. Najprej je 
podpisal petmesečno pogodbo z modno agen-
cijo v Singapurju, nato se je odpravil še v Hong 
Kong. To je velik preskok iz življenja študenta 
strojništva (danes je že inženir), ki si v poprej ni 
niti predstavljal, da bi se kdaj ukvarjal z mode-
lingom. 

Naključje, ki ga je pripeljalo na izbor za naj-
lepšega slovenskega fanta, kjer je ugotovil, da 
ga fotografski objektiv obožuje, je kmalu posta-
lo usoda. Brez poguma in ambicioznosti, da se 
preizkusi na tujem, ne bi šlo, a Gašper je imel 
oboje, poleg tega tudi podporo družine. 

DELO V SINGAPURJU ZANIMIVO, A NAPORNO
Kot pravi Gašper, se je na življenje v Singapur-

ju hitro privadil, mesto je urejeno, varno in vsi go-
vorijo angleško. Dobro se je znašel tudi na de-
lovnem področju, čeprav po njegovih besedah 
delo manekena v Singapurju ni lahko. »Konku-
renca je velika, trg pa niti ne. Pri delu moraš biti 
točen, urejen in predvsem komunikativen. Manj-
kati ti ne sme niti sreče, predvsem pa je potreb-
no garati za uspeh.« 

V ta okvir spada tudi obisk fitnesa petkrat 

zmanjkalo. Nekaj težav je imel s komunikacijo, 
saj je angleščina domača le izobražencem, dru-
gim pa sploh ne. Sicer je bilo dela tam več kot 
dovolj, pravi Gašper. 

»Vse je bolj razgibano, modni trg je veliko ve-
čji. Opravljal sem fotografiranje za priznane re-
vije, sodeloval v oglaševalskih kampanjah, se 
udeleževal modnih revij.« 

Ima pa Hong Kong tudi druge adute. »Nočno 
življenje je nekaj neverjetnega, zabav je na pre-
tek in za modele povsem zastonj. Poleg tega je 
narava tam zelo razgibana, ogledal sem si šte-
vilne prelepe otoke, plaže, se povzpel na mnogo 
hribov s čudovitimi razgledi.«

NASVETI NAJUSPEŠNEJŠEGA MANEKENA NA 
SVETU ZAGOTOVO PRIDEJO PRAV

V manj kot letu dni je Gašper spoznal povsem 
drugačen svet, kateremu se ne bo v celoti odre-
kel niti v prihodnje. Delo modela mu je postalo 
nadvse ljubo in ga ne misli opustiti, ima pa tudi 
nekaj drugačnih želja. Zanima ga film in z vese-
ljem bi se preizkusil v igranju. Pri tem pa poudar-
ja, da ostaja na realnih tleh. »Počasi in korak za 
korakom se daleč pride. Imam ambicije, pa saj 
jih tudi potrebujem, če želim delati v tem svetu.« 

Izpolnila se mu je velika želja, spoznal je Da-
vida Grandyja, ki trenutno velja za najuspešnej-
šega manekena na svetu. Ta mu je ob srečanju 
dal nekaj nasvetov za nadaljnjo kariero, ki jih bo 
Gašper ob pravi priložnosti zagotovo s pridom 
unovčil.

Tatiana Golob 

tedensko, skrb za zdravo prehrano in seveda 
zdravje. »Slabega videza zaradi slabega poču-
tja si ne moreš in ne smeš privoščiti. Seveda pa 
fotogeničnost ne odtehta vsega. Če je prej velja-
lo, da moraš biti ob pravem času na pravem me-
stu, je danes veliko več odvisno od tega, kakšen 
tip modela kdo išče.«

HONG KONG IMA TUDI PRIJETNE ADUTE
Tudi po selitvi v Hong Kong Gašperju dela ni 

V TRBOVLJAH PODELJENI CERTIFIKATI ZLATA PALETA

V kiparstvu med prejemniki Remičeva, v slikarstvu 
Rupnik

Irena Remic je prejela zlato paleto za kiparstvo. 
(Foto: Marija Šukalo)

Zveza likovnih društev Slovenije je sredi no-
vembra pripravila zaključno prireditev v okviru 
Zlate palete 2014. Na razstavi del s pridobljeni-
mi certifikati so se predstavili avtorji risbe, gra-
fike, realističnega in abstraktnega slikarstva, ki-
parstva ter fotografije, za katere je komisija me-
nila, da si zaslužijo zlato paleto. 

Med skoraj tridesetimi razstavljavci sta bila le-
tos tudi Zgornjesavinjčana Irena Remic iz Naza-
rij in Branko Rupnik z Ljubnega ob Savinji. Remi-
čeva, sicer članica društva Gal, je prejela zlato 
paleto za kiparstvo, Rupnik, član slovenske zve-
ze paraplegikov, pa za realistično slikarstvo. 

Kulturni program so pripravili učenci Glasbe-
ne šole Trbovlje. Razstavljavce in obiskovalce je 
nagovoril predsednik slovenske zveze likovnih 
društev Branko Železnik, ki je poudaril, da je cer-
tifikat kakovosti za kakovost umetniškega likov-
nega izdelka zlata paleta najvišje priznanje za 

vrhunske dosežke na področju ljubiteljske likov-
ne ustvarjalnosti. Dela so že šestnajsto leto oce-
njevali magistri umetnosti, akademski slikarji in 
kiparji, profesorji likovne umetnosti, umetnostni 
zgodovinarji in kritiki. 

Marija Šukalo

Starost je doba v štirih rečeh: staro drevo 
najbolje gori, staro vino je najbolje piti, sta-
rim prijateljem zaupati in stare pisce brati. 

Francis Bacon



Savinjske novice št. 49, 5. december 201416

Ljudje in dogodki

VLOGA ZA EMO

Soustvarjalci mladinskega filma tudi 
Zgornjesavinjčani

Pustoslemšek in režiser Alen Pavšar sta 
se spoznala kot profesor in dijak na srednji 
šoli. Pustoslemšek je v Pavšarju našel svo-
jega mentorja, saj se veliko ukvarja s sne-
manjem in montažo. Letos je opravil matu-
ro, kot praktični izdelek je skupaj z Robijem 
Weissom in Valentino Kobal posnel video-
spot ansambla Mika nas.

Janez Pustoslemšek je v filmu Vloga za Emo 
opravljal delo steadicam operaterja in asistenta 

kamere. (Fotodokumentacija JP)

Oktobra se je v slovenskih kinematografih 
pričel predvajati slovenski mladinski film Vloga 
za Emo, režiserja Alena Pavšarja in scenarist-
ke Mateje Zorko. V prvem tednu predvajanja si 
ga je ogledalo že preko 10.000 gledalcev in je 
postal trenutno drugi najbolj gledan film pri nas. 

Film je močno povezan s Celjem in celjskimi 
dijaki. Projekt so finančno in organizacijsko pod-
prli Šolski center Celje, Srednja šola za strojni-
štvo, mehatroniko in medije ter številni sponzorji. 
Glavni igralci in statisti so dijaki in študentje celj-
skih šol, med ustvarjalci filma pa je bil tudi Janez 
Pustoslemšek iz Nove Štifte.

Pustoslemšek je kot dijak srednje medijske 
šole sodeloval pri snemanju, kjer je opravljal de-
lo steadicam operaterja in asistenta kamere. Kot 
je povedal, so za film potrebovali 43 snemalnih 
dni, montaža in ostala post produkcija je trajala 
še približno leto dni. V filmu so kot statisti sode-
lovali tudi Robi Weiss iz Okonine, Špela Šertl iz 
Mozirja in Klemen Finkšt iz Radmirja.

Leto dni po snemanju zadnjih kadrov so se 
igralci in ustvarjalci filma udeleževali premier 

po vsej Sloveniji, žal brez glavne igralke, 17-le-
tne Lare Safran, ki je življenje izgubila v nesre-
či v poplavah mesec dni pred premiero. Pusto-
slemšek se je udeležil večine premier, film pa 
se mu zdi odličen. Meni, da bi si ga skupaj z 
mladimi morali ogledati tudi starši. Vloga za 
Emo namreč prinaša čudovito sporočilo mla-
dim, naj ne obupajo in naj iz vsake situacije po-
tegnejo najboljše, za starše pa, kako pomemb-
no je navezati stik z otroci in se pogovarjati z 
njimi, čeprav se to včasih zdi nemogoče, je do-
dal Pustoslemšek.

Štefka Sem

PROJEKT COMENIUS

Predstavitev Ljubnega ob Savinji v Romuniji 

Adam Rihtar (levo) in Klemen Budna – 
avtorja video spota o Ljubnem ob Savinji 

(Fotodokumentacija OŠ Ljubno)

Nedavno se je z gostovanja v Romuniji vrnila 
skupina učencev in učiteljev Osnovne šole Ljub-
no ob Savinji. Tam sta se v predstavitvi kratke-
ga video spota o Ljubnem in svoji šoli odreza-
la učenca Klemen Budna in Adam Rihter. Pred-
stavitev je potekala v okviru evropskega projek-
ta Comenius, v katerega so se na šoli vključili le-
tos spomladi. 

ZAKLJUČEK PROJEKTA BO NA LJUBNEM
V program Comenius 2014-15 so vključene 

osnovne šole iz sedmih držav, in sicer iz Veli-
ke Britanije, Francije, Španije, Romunije, Latvije, 
Finske in Slovenije – iz vsake države po ena šo-
la. Značilnosti krajev, od koder so sodelujoče šo-
le, so primerljive – zlasti kar zadeva številčnost. 
Vsaka od njih ima okoli 200 učencev in deluje 
v podeželskem okolju v lokalni skupnosti z oko-
li 3.000 prebivalci. Slovesen zaključek projekta 
se bo odvil v spomladanskih mesecih na ljuben-
ski osnovni šoli, ki bo takrat gostila predstavnike 
vseh sedmih evropskih šol udeleženk.

V DELOVANJE PRENAŠAJO DOBRE IZKUŠNJE 
IZ DRUGIH OKOLIJ 

Po besedah ravnatelja Rajka Pintarja je vklju-
čitev v Comenius samo nadgradnja dosedanjih 
prizadevanj ljubenske šole, da deluje odprto in 

V program Comeniusa sodijo različne vsebi-
ne, precejšen poudarek je na druženju in prema-
govanju jezikovnih razlik. Udeleženci delujejo v 
smeri iskanja kulturnih zakladov svojega okolja, 
se posvečajo kulturni in naravni ter nesnovni de-
diščini. Pomembne so tudi vsebine poimenova-
ne Dobre novice iz naše šole. »Zlasti slednje je v 
sedanjih katastrofičnih časih še kako dobrodo-
šlo,« meni Pintar. 

V SPOTU PREDSTAVILA UTRIP ŠOLE IN KRAJA
Od spomladi do septembra je bil eden najpo-

membnejših ciljev na šoli izdelava štiriminutne-
ga spota, ki sta ga izdelala in v Romuniji pred-
stavila Klemen Budna in Adam Rihter. V njem 
sta predstavila utrip šole in kraja. Že pred pred-
stavitvijo spota v Romuniji so predstavniki lju-
benske šole gostovali v Španiji, v Franciji in Ve-
liki Britaniji, spomladi jih čaka še obisk na Fin-
skem. Tudi na Ljubnem so že gostili Špance, An-
gleže in Romune, ki so bivali pri vrstnikih. Iz takih 
srečanj se med mladimi razvijejo stiki, ki osta-
jajo živi.

Do konca letošnjega leta bodo na Ljubnem 
pripravili še knjigo klasičnih kuharskih receptov. 
Pripravili bodo razstavo likovnih izdelkov in izda-
li zbirko lastne poezije.

Marija Lebar

v svoje delovanje prenaša tudi dobre izkušnje iz 
drugih okolij. Veliko pozornosti ves čas posveča-
jo jezikovnemu izobraževanju. V zadnjih letih so 
izvedli že več uspešnih mednarodnih poletnih je-
zikovnih šol.
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KULTURNO DRUŠTVO ČAR

Najbolj spreten godec je 
Gašper Belaj

Poleg srebra je Gašper osvojil še naslov 
najspretnejšega godca. 

(Fotodokumentacija družine Belaj)

Član Kulturnega društva Čar Gašper Belaj se 
je v začetku novembra v Vojniku udeležil 14. tra-
dicionalne, finalne prireditve – tekmovanja glas-
benikov na diatonični harmoniki Pohorska cokla 
2014. Na tekmovanju je nastopilo 22 tekmoval-
cev v petih starostnih skupinah, Gašper je v svoji 
kategoriji dosegel 2. mesto. Osvojil je še poseb-
no nagrado za najbolj spretnega godca Pohor-
ske cokle 2014. Zaigral je Venček ljubezenskih 
in polko Harmonika in bariton. Avtor obeh del je 
Gašperjev mentor Robert Zupan.

Gašper, ki je doma iz Nove Štifte, je star 17 let 
in obiskuje srednjo medijsko in grafično šolo v 
Ljubljani. Harmoniko igra že enajsto leto pod bu-
dnim očesom Roberta Zupana. Poleg diatonične 
dve leti igra klavirsko harmoniko. Kot pravi, mu je 
glasba v krvi, saj gre ta tradicija pri hiši iz roda v 
rod in se je od dedkov preko očeta Branka prene-
sla tudi na tri otroke. Poleg Gašperja se z glasbo 
ukvarjata brat Miha in sestra Klementina Belaj.

Marija Lebar

SLOVENSKA KNJIGA MESECA V KNJIŽNICI MOZIRJE

Jasmina Kozina 
Praprotnik: Bela 

dama 
Roman Bela dama je briljantno izpisana 

zgodba o življenju ter gibanju neutrudne Hele-
ne Žigon, 86-letne »bele dame« iz naslova knjige 
in ene najbolj prepoznavnih tekačic na sloven-
skih tekaških prire-
ditvah. 

Gre za železno 
damo z belimi la-
smi, ki nas v 21 po-
glavjih, ta dihajo v 
ritmu kilometrov, 
spusti v lastno ži-
vljenje. To je napol-
njeno ne samo s te-
kom, vmes prebira-
mo o Helenini mla-
dosti, ki jo je preži-
vela brez svoje matere, o njeni ljubezni do ple-
sa, planinstva, do kolesa, motorja, avta. Skratka, 
ljubezni do gibanja. Zanimivo življenjsko zgod-
bo »bele dame« je v obliki literarizirane biografi-
je napisala še ena nenavadna tekačica, Jasmi-
na Kozina Praprotnik.
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V SOLČAVI RAZSTAVLJA CIRIL VELKOVRH

Avtor predstavil zgodbe o nastajanju fotografij

Fotograf Ciril Velkovrh je pri predstavitvi svojih fotografij izpostavil, da mu 
je najljubša kapelica na Molički planini. (Foto: Marija Šukalo)

V Centru Rinka so na ogled po-
stavili fotografije slovenskih cerkva 
in kapel, ki so posvečene sv. Cirilu 
in Metodu. Sakralne objekte je foto-
grafiral Ciril Velkovrh. Na otvoritvi 
razstave 21. novembra so sodelo-

vali harmonikar Gašper Lipnik, ci-
trar Oskar Roban in člani Kulturne-
ga društva Franc Herle iz Solčave. 
Pozdravne besede je tako obisko-
valcem kot fotografu namenila žu-
panja Katarina Prelesnik, ustvarjal-

ca pa je predstavila Branka Anželak.
Rojeni Ljubljančan je po končanem študiju 

matematike nekaj časa poučeval, nato pa vo-
dil Matematično knjižnico na Univerzi v Ljublja-
ni. Po upokojitvi je pri slovenski planinski zve-
zi uredil šest planinskih vodnikov. S fotografi-
ranjem se je intenzivneje začel ukvarjati v za-
dnjem desetletju. V tem času je pripravil poleg 
pokrajinskih tudi več dokumentarnih fotografij 
kulturne dediščine ob Aljaževi in Slomškovi pla-
ninski poti. Svoja dela je predstavil na več kot 
šesto razstavah fotografij in diapozitivov, ustva-
ril šesto razglednic, deset koledarjev, tri foto mo-
nografije ...

Velkovrh je v Solčavi spregovoril o sakralnih 
objektih, posvečenih bratoma Cirilu in Metodu. 
Pri tem je nanizal nekaj zgodb o nastajanju fo-
tografij in izpostavil, da mu je najljubša slika ka-
pele na Molički peči. 

Marija Šukalo

Zgornja Savinjska dolina 
nekoč in danes

Pričujoča razglednica je bila 
poslana leta 1955. Poleg foto-
grafij slapa Rinke in Solčave lah-
ko na kolažu vidimo zunanjost in 
notranjost objekta Rinke. Danes 
je to večnamensko središče za 
trajnostni razvoj Solčavskega. V 
njem prenočitvenih prostorov ni 

več. V prvem nadstropju so ureje-
ne pisarne za podeželski razvoj-
ni inkubator. V mansardi so pro-
stori občine. V skupnem prosto-
ru pa se nahajajo: razstavno pro-
dajni kotiček, degustacijski, bar-
ski, bralni, internetni in otroški ko-
tiček. 

(Foto: IS)



Savinjske novice št. 49, 5. december 2014 19

Ljudje in dogodki, Organizacije

TRADICIONALNI SLOVENSKI ZAJTRK

Čebelarji predstavili pomen uživanja medu

Čebelar Jože Časl je otrokom v rečiškem vrtcu razlagal o pomenu čebel in koristnosti medu v 
vsakdanji prehrani. (Foto: Marija Šukalo)

Letos so četrto leto zapored v slovenskih šo-
lah in vrtcih obeležili dan slovenske hrane. Pro-
jekt ministrstva za kmetijstvo in okolje v sodelo-
vanju z drugimi ministrstvi, zavodi in organizaci-
jami so izvedli 21. novembra. Pomembna aktiv-
nost omenjenega dneva je bil tradicionalni slo-
venski zajtrk. Na jedilniku so bili mleko, maslo, 
med in jabolka, vse dobrote pa naj bi bile pride-
lane v domačem okolju 

Tudi v naši dolini so po šolah in vrtcih postre-
gli z omenjeno hrano, pridelano na ekološki na-
čin v naši dolini. Zajtrk z vrtčevskimi in osnovno-
šolskimi otroci so si privoščili tudi ravnateljice in 
ravnatelja ter nekateri župani in predstavniki ob-
čin. Ob tem so tako v šolah kot vrtcih pripravi-
li pogovor o pomenu in prednostih lokalno pri-
delanih živil slovenskega izbora, čebelarji pa so 
predstavili pomen uživanja medu in čebel v na-
ravi. 

Po navedbah kmetijskega ministrstva je na-
men projekta otroke v vrtcih in šolah ozavestiti o 
pomenu in prednostih lokalno pridelane in pre-
delane hrane, pomenu zdravega načina prehra-
njevanja in zdravega načina življenja. Prav tako 
upajo, da bodo z njim dolgoročno vplivali na iz-
boljšanje odnosa do hrane in njene predelave 
ter na varovanje okolja. 

V osnovni šoli Trnovo so se tradicionalne-
ga zajtrka udeležili premier slovenske vlade Mi-
ro Cerar in predstavniki kitajske delegacije pod 
vodstvom podpredsednika kitajske vlade Wang 
Yanga, ki so se prav v tem času mudili na delov-
nem obisku pri nas. Cerar je ob tem poudaril, da 
poleg zdravega zajtrka pomemben tudi zdrav 

duh v zdravem telesu. Podpredsednik kitajske 
vlade je izpostavil, da je Kitajska velika država, v 
kateri so posamezni deli različno razviti. V neka-
terih si lahko otroci privoščijo zdrav in obilen zaj-
trk, medtem ko si v revnih predelih 26 milijonov 
otrok tega ne more privoščiti.

Marija Šukalo

DRUŠTVO SPES

Obisk iz Irske okrepil sodelovanje
V okviru projekta Društva za kul-

turo odnosov Spes »Začnimo zdaj. 
Nevladne organizacije se povezu-
jemo, da zagotovimo večjo social-
no varnost posameznika.« sta bi-

li pri nas na delovnem obisku go-
stji Maureen Connelly in Bernie Do-
wling iz organizacije Roscommon 
Leader Partnership iz Irske. Med 
drugim sta se mudili na Osnovni 
šoli Blaža Arniča v Lučah, na delov-

nem sestanku v Juvanju in sodelo-
vali na okrogli mizi v Celju.

Gostji sta svoje delo z mladimi 
skrbniki na Irskem najprej predsta-
vili učencem OŠ Blaža Arniča v Lu-

čah. Ti so jima z zanimanjem pri-
sluhnili in se pri tem preizkusili v 
znanju angleškega jezika. 

Sledila je okrogla miza z naslo-
vom Prenos dobrih praks, ki je po-
tekala v prostorih Medgeneracij-

skega centra Hudinja-Celje. Ude-
leženci so bili poleg gostiteljev še 
predstavniki društva Spes, društva 
Hospic, Centra za socialno delo 
Celje, Oddelka za družbene dejav-
nosti Občine Celje, Razvojne agen-
cije Savinjske regije in študentje. 
Gostji sta predstavili tri socialne 
programe, ki jih uspešno izvajajo 
na Irskem. Poseben poudarek je bil 
na programu za zapornike in njiho-
ve družinske člane.

Poleg tega sta obiskovalki sode-
lovali na sestanku projektne skupi-
ne, ki je bil v Juvanju. Namen se-
stanka je bil pripraviti program de-
la nevladnih organizacij na social-
nem področju v Zgornji Savinjski 
dolini. Predstavili sta svoje izkušnje 

pri razvoju takšnih aktivnosti in de-
la v lokalni skupnosti ter podali vr-
sto predlogov in nasvetov. 

Člani skupine bodo v nadaljeva-
nju program predstavili županom 
in nekaterim organizacijam v naši 
dolini. Želijo vzpostaviti sodelova-
nje in po zaključku projekta priče-
ti s konkretnimi aktivnostmi za ve-
čjo socialno varnost posameznika.

Pobudnica projektne ideje Re-
nata Jakob Roban je povedala, da 
ljudje, ki po redni službi v petek po-
poldan aktivno sodelujejo pri sno-
vanju programov za bolj prijazen in 
strpen svet, prinašajo nova merila 
v kulturo odnosov in socialnega ži-
vljenja v regiji. 

Marija Lebar

S pomočjo Bernie Dowling so se lučki učenci preizkusili v znanju 
angleškega jezika. (Fotodokumentacija društva Spes)



Savinjske novice št. 49, 5. december 201420

Šport, Organizacije

ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO

Uspešen vikend za 
ljubenske ekipe 

V zadnjem vikendu so bile ekipe 
OK KLS Ljubno zelo aktivne, saj so 
bile na odbojkarskem parketu kar 
štiri njihove ekipe: članice, kade-
tinje, starejše deklice in prvič tudi 
ekipa za mini odbojko. 

Članice so gostile ekipo POK Kr-
ško, ki je bila pred to tekmo dve me-
sti višje na prvenstveni lestvici 3. 
DOL center za ženske. Ljubenke so 
po dveh minimalnih porazih v za-
dnjih krogih v tokratnem 6. krogu 
prvenstva kot gostiteljice od vsega 
začetka tekme zaigrale zelo odloč-
no, tako da zmaga v nobenem tre-
nutku ni bila vprašljiva. 

Na začetku prvega seta so go-
stje še držale ravnotežje, nato se je 
razlika večala in set je hitro pripa-
del domači ekipi. V drugem so go-
stje dosegle vsega 13 točk, v tre-
tjem so ravnotežje držale le do dva-
najste točke, nato so domačinke z 
nekaj dobrimi potezami rutinirano 
zaključile set in tekmo sebi v prid. 
S končnim rezultatom 3:0 (25:10; 
25:13; 25:17) za domačo ekipo, 

so se odlepile iz začelja prvenstve-
ne lestvice in zasedle šesto mesto 
med devetimi ekipami. 

Turnir za kadetinje je potekal v 
Šempetru, kjer so v prvi tekmi od-
bojkarice KLS Ljubnega izgubile 
z ekipo Aliansa z rezultatom 2:0, 
v drugi tekmi pa so z enakim izi-
dom premagale vrstnice iz Slovenj 
Gradca. 

Starejše deklice so v okviru sa-
vinjsko-koroške lige v Slovenj Grad-
cu zabeležile dve zmagi. Najprej so 
v izenačeni tekmi premagale ekipo 
iz Prevalj z rezultatom 2:1, nato še 
ekipo Slovenj Gradec z rezultatom 
3:0. 

Prvič, odkar obstaja OK KLS 
Ljubno, so na turnirju v Topolšici 
nastopile najmlajše članice tega 
kluba – deklice letnik 2004 in mlaj-
še. V prvem nastopu so izgubile z 
ekipo Kajuh Šoštanj z rezultatom 
2:1, v drugi tekmi pa so s 3:0 po 
dobri igri gladko premagale drugo 
ekipo Braslovč. 

Franjo Atelšek

UPOKOJENCI IN DIABETIKI NA POHODU

Tokrat so se odpravili v 
Lepo Njivo

Pohodniki so se odpravili na domačijo Vrabčevega Ivana. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Lepa popotna skupinica starej-
ših Mozirjanov se je 19. novem-
bra zbrala pred lokalnim trgovskim 
centrom in se odpravila raziskovat 
na vzhod občine. Za piko na i po-
hoda so si ogledali še muzej stare 
kmetijske opreme.

Pot jih je vodila skozi novo nase-
lje Ljubije proti Kolovratu. Vzpeli so 
se v hrib in sprehodili mimo vikend 
naselja proti domačiji Kolovratnik. 
Od tam so krenili proti Lepi Njivi in 
domačiji Vrabčevega Ivana, ki jih 
je pričakal na svojem domu. Po-
nudil in okrepčal jih je z domačim 
jabolčnikom. Nato jih je odpeljal v 

gospodarsko poslopje, ki se kar ši-
bi od brez števila razstavljenih ek-
sponatov. 

V dolgih letih zbiranja se je v po-
slopju nabralo ogromno strojev in 
manjših predmetov, ki so jih kme-
tje včasih uporabljali pri vsako-
dnevnem delu. Obiskovalci so bi-
li kar presenečeni, kaj vse so lah-
ko videli. Ivan jim je za vsak ekspo-
nat znal povedati, kaj je in za kaj se 
je uporabljal. Prijetno utrujeni so se 
pohodniki vrnili na domove, veseli, 
da so zopet videli in spoznali nekaj 
novega. 

Benjamin Kanjir

ŠPORTNO DRUŠTVO DASKI TEAM MOZIRJE

Organizirali in izpeljali svoj prvi sejem

V komisijski prodaji je bila prodana dobra polovica prinešenih artiklov. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Člani Daski teama, poleti usta-
novljenega novega športnega 
društva na mozirski športni sce-
ni, so 22. in 23. novembra orga-
nizirali svoj prvi sejem nove in ra-
bljene smučarske opreme. Ob za-
ključku so bili zelo zadovoljni, saj 
je lepo število prinešenih artiklov 
zamenjalo lastnike, s čimer je bil 
izpolnjen osnovni namen priredi-
tve.

Športna dvorana Mozirje se je 
napolnila z večinoma rabljenimi 
kosi smučarske opreme. Tako s 
smučmi, smučarskimi čevlji, pali-
cami in čeladami kot tudi oblači-
li. Vnesenih je bilo okoli 1.000 ar-
tiklov. 

Za dobro obloženimi stojnicami 
s to opremo so stali fantje, ki se na 
smučarijo spoznajo in znajo oceni-
ti in svetovati kupcu, kaj bi bilo zanj 
najbolj primerno in ugodno. Zato je 
marsikdo iz dvorane odšel dobro 
založen s kupljenim, ob tem pa za-

dovoljen, da je dobil tisto, kar je do-
bro zanj. 

Največ opreme je bilo tudi to-
krat namenjene otrokom, saj sle-
dnji domala vsako leto preraste-
jo vse. Od smuči do čevljev in 
palic. Skupaj je bila v komisijski 
prodaji prodana dobra polovica 

prinešenih artiklov.
Organizatorji so poskrbeli tudi 

za animacijo otrok, ki so prišli na-
kupovat s starši. Na poligonu so se 
lahko zabavali in razgibali. Najpo-
gumnejši so se podali v plezalno 
steno. Najmlajši so se nagledali ri-
sank, ki so se vrtele v velikem iglu-
ju sredi dvorane. 

Kupljeno opremo je lahko 
vsakdo oddal na servis, ki je de-
loval ob tej priložnosti. Za prodaj-
no akcijo so poskrbeli še s smu-
čišča Golte, ki so ob tej priložno-
sti nudili smučarske karte po 
ugodnejših cenah.

Benjamin Kanjir
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ROKOMETNI KLUB NAZARJE

Tri tekme in popoln izkupiček točk

Pot do zmage članic RK Nazarje proti ŽRK Tenzor DP Logic Ptuj je vodila 
preko trdne obrambe. (Foto: Roman Mežnar)

Zadnja novembrska sobota je 
bila v Športni dvorani Nazarje po-
svečena rokometu. Domačim na-
vijačem so se predstavile tri selek-
cije RK Nazarje in vse tri so zabe-
ležile prepričljive zmage proti tek-
micam iz ŽRK Tenzor DP Logic 
Ptuj. Poslastica dneva je bila tek-
ma članic, derbi, v katerem so Na-
zarčanke igrale pod pritiskom nuj-
ne zmage.

Kot prve so na parket stopi-
le mlajše deklice B in odigrale pr-
vo domačo tekmo proti nasprotni-
cam s Ptuja. Slavile so z rezultatom 
27:22. Najboljša strelka pri doma-
čih igralkah je bila Zala Janžovnik, 
ki je dosegla osem golov.

Sledila je tekma starejših de-
klic A. Njihove nasprotnice so bile 
ravno tako s Ptuja. Nazarske sta-
rejše deklice so stopnjevale tem-
po mlajših igralk s prejšnje tekme 
in visoko premagale nasprotni-
ce s končnim rezultatom 31:19. 
Največ golov je dosegla Patrici-
ja Pikl, ki je kar devetkrat zatresla 

mrežo nasprotne ekipe.
Za konec je sledila težka tek-

ma članic v 9. krogu 1. B držav-
ne lige za ženske proti neugodnim 
nasprotnicam s Ptuja, ki so v prej-
šnjem krogu prvenstva kot prve od-
ščipnile točko vodilni ekipi ŠD Ja-
dran Bluemarine Hrpelje – Kozina. 
Zmaga je bila nujna za mirno na-

daljevanje sezone, saj se je v Bre-
žicah igral derbi med vodilno eki-
po in tretjeuvrščenim ŽRK Brežice. 
Poraz bi pomenil manjšo točkovno 
zalogo pred Brežicami. 

Pomen tekme je bil viden že na 
samem uvodu v srečanje, saj so 
Ptujčanke izkoristile nervozo do-
mačih rokometašic in povedle z 

dvema goloma razlike. Nazarčan-
ke so dolgo lovile zaostanek, ga 
končno izničile ter v 21. minuti pr-
vič povedle. S čvrsto obrambo so 
večale razliko in prvi polčas dobi-
le z 20:15. 

V nadaljevanju tekme so nadzi-
rale rezultat in vseskozi vodile s še-
stimi do osmimi goli naskoka do 
končnega rezultata 39:33. Strel-
sko se je izkazala Sandra Melavc s 
17 doseženimi goli, v obrambi pa 
je odlično ustavila najboljšo Ptuj-
čanko Barbaro Selinšek.

Trener Jernej Gologranc je po-
hvalil svoje varovanke za prikaza-
no borbenost in poudaril, da so 
igrale pod pritiskom zmage. Dekle-
ta se sicer zaradi šolskih obvezno-
sti težko udeležujejo treningov, ven-
dar imajo rade ta šport in zato naj-
dejo čas za treniranje v svojih natr-
panih urnikih.

V nedeljo se rokometna sezona 
nadaljuje, članice gostujejo v Ško-
fji Loki.

Roman Mežnar

AKCIJA 0,0 ŠOFER

Naj bodo ceste varne za vse udeležence
Med 1. in 20. decembrom pote-

ka peti del akcije 0,0 šofer. V tem 
času bodo policisti poostreno nad-
zirali psihofizično stanje voznikov 
na slovenskih cestah. Policisti opo-
zarjajo, da naj tisti, ki uživajo al-
kohol, ne sedajo za volan. Naj vo-
zi kdo, ki ni pil, ali pa naj uporabijo 
sredstva javnega prevoza.

Policisti pričakujejo, da bo v 
tem mesecu med udeleženci v ce-
stnem prometu večja prisotnost al-
kohola. Posledično je v tem obdo-
bju več kršitev cestno prometnih 
predpisov in prometnih nesreč. Da 
bi obvarovali dragocena življenja 
in zagotovili varno vrnitev domov 
s praznovanj za vse udeležence v 
prometu, bodo izvajali poostrene 
nadzore.

Po vsej Sloveniji bodo izvedli 
številne poostrene nadzore nad 
psihofizičnim stanjem voznikov. 
V tem času bo na cestah moč 
opaziti povečano število polici-
stov, ki bodo preverjali tako vo-
žnjo pod vplivom alkohola, ka-

kor tudi vožnjo pod vplivom pre-
povedanih drog in psihoaktivnih 
zdravil. 

Poostrene kontrole bodo poteka-
le ob različnih časovnih obdobjih in 
na različnih cestnih relacijah. Prav 
tako bodo policisti vsem povzro-
čiteljem hujših prekrškov (viso-
ka prekoračitev hitrosti, nepravilno 
prehitevanje in neupoštevanje do-
ločil o prednosti itd.) odredili preiz-

kus alkoholiziranosti. 
Poostren bo nadzor nad spošto-

vanjem določb Zakona o omejeva-
nju porabe alkohola (15. člen), in 
sicer bodo policisti preverjali, kje 
oziroma v katerih gostinskih lokalih 
so vozniki, kontrolirani v poostre-
nem nadzoru, in udeleženci hujših 
prometnih nesreč z višjo koncen-
tracijo alkohola v izdihanem zraku, 
uživali alkoholne pijače. 

S preventivno akcijo, ki jo koor-
dinira ministrstvo za zdravje, želi-
jo pristojne službe zmanjšati ško-
dljivo in tvegano rabo alkohola, 
prepovedanih drog in drugih psi-
hoaktivnih snovi v cestnem pro-
metu, s tem pa tudi število pro-
metnih nesreč, ki se zgodijo zara-
di tega.

NASVETI VOZNIKOM
Policisti priporočajo: Vozite le 

trezni! Če boste uživali alkoholne 
pijače (ne glede na zaužito količi-
no), se ne odločite za vožnjo v ce-
stnem prometu.

Če ste uživali alkohol, naj vozi 
kdo, ki alkoholnih pijač ni užival, 
ali uporabite javna prevozna sred-
stva.

Dosledno upoštevajte tudi dru-
ga cestnoprometna pravila, še zla-
sti pravila o hitrosti, prednosti, pre-
hitevanju, uporabi varnostnih pa-
sov in mobilnih telefonov ter o var-
nostni razdalji. 

MN
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

OBVESTILO BRALCEM
Bralce Savinjskih novic obveščamo, da je rok za oddajo čestitk, za-

hval in malih oglasov za tekočo številko v torek do 15. ure. Kasnejše 
objave sprejemamo samo po vnaprejšnem dogovoru. Malih oglasov 
po telefonu ne sprejemamo.

Zgornjesavinjska kmetijska zadruga – 
kako je nastala in kako je propadla

Po drugi svetovni vojni so naj-
prej ustanovili v vsakem kraju 
svojo kmetijsko zadrugo. Tako 
na primer tudi tu. Mozirje svojo, 
Šmihel svojo, Lepa Njiva in Ljubi-
ja pa svojo. Če se ne motim, je bi-
lo to leta 1948. Toda, že v par le-
tih so ugotovili, da so te zadruge 
premajhne, da bi mogle prav de-
lovati. In prišla je delegacija iz Ce-
lja z tovarišem Lubejem na če-
lu, in nas tako dolgo nagovarja-
la in dopovedovala, da moramo 
te zadruge združiti. In vkljub vse-
mu našemu nasprotovanju se je 
to zgodilo. Tako je nastala kmetij-
ska zadruga Mozirje. Tako tudi po 
vsej zgornji Savinjski dolini. Če se 
ne motim, je bilo to leta 1959. 

Toda, še to je bilo premalo. Ta-
koj v začetku 60-tih let so nas po-
litični organi prisilili, da so se mo-
rale združiti vse zadruge zgornje 
savinjske doline v eno zadrugo. 
In ne oziraje se na to, da smo bili 
v večini vsi proti, je državni aparat 
to izsilil. In tako je nastala Zgor-
nje-savinjska kmetijska zadruga 
Mozirje. Za direktorja te Zgornje-
savinjske zadruge so takratni od-
borniki vsi dotedanjih zadrug iz-
volili Ermenc Ernesta. Za predse-
dnika zadruge pa Franca Krajnc-
Mlinarja na Kropi. 

To se je zgodilo v začetku 60-
tih let. Ko je bil razvoj zasebne-
ga kmetijstva še uradno prepo-
vedan. Toda leta 1964 ob gospo-
darski reformi, so nam kmetom 
pa le dali »dovoljenje, da sploh 
smemo obstajati,« in da smemo 
tudi napredovati, kdor more. Toda 
država pomagala pa nebo nič. To 
možnost so pa naši voditelji za-
druge izrabili. Povabili so kmetij-
ske strokovnjake, »Adolfa Cizej iz 
Maribora, Nendeljna iz Celja, Ja-
neza Verbič iz Ljubljane, Lesko-
všek tudi iz Ljubljane in še neka-
tere druge, katerih priimkov se ne 
spomnim več. Le ti so nas pou-
čevali kako veliko možnost ima-
mo za napredek kmetijstva. Na-
govarjali so nas, da naj opusti-
mo ta nazadnjaški (ekstenzivni) 
način kmetovanja in začnemo po 
novem, kot dela to cela Evropa. In 
da preidemo na intenzivno kme-
tovanje v tržno proizvodnjo. 

Zaenkrat bi to poizkusili pri 

10%-ih kmetov. In da če bomo 
vsako leto preusmerili 10 % kme-
tov, bo poteklo ravno 100 let pre-
den bo cela Slovenija napredno 
tržno preusmerjena. Ker pa je bil 
rezultat takoj viden, smo se takoj 
tudi drugi kmetje preusmerili.

Ko so pa drugi kmetje po dru-
gih zadrugah Slovenije vide-
li uspeh naše Zgornje- savinjske 
zadruge so začeli tudi drugod 
nas posnemati. In že se je govo-
rilo o »invaziji« o okužbi iz zgor-
nje Savinjske- doline. Tako je na-
predek kmetijstva čisto v kratkem 
času preplavil celo Slovenijo. Pre-
šel, pa je še v druge kraje Jugo-
slavije. V Bosno in Makedonijo, 
kamor smo mi prodajali breje teli-
ce. Da, takrat je bila ZG Savinjska 
kmetijska zadruga na čelu prvih 
kmetijskih zadrug v Sloveniji.

Prva je bila, ki je povabila kme-
tijske strokovnjake, ki so nas pre-
pričevali in prepričali, da smo za-
čeli kmetijske površine gnojiti z 
večjimi količinami um. gnojil. Pr-
vi začeli graditi silose. Prvi zače-
li preurejati hleve na odplakova-
nje. Prvi začeli rediti bike pitance 
bejbi bif (pitano tele), ki je moralo 
imeti v letu starosti 400 kg. Med 
prvimi začeli nabavljati krave si-
vo-rjave pasme in začeli oddajati 
mleko. Od začetka ga je šofer Be-
lej vozil v Ljubljano na »dojzu« po 
15 mlečnih kant. Ni bilo dolgo, ko 
je bila karoserija že polna in že tu-
di zgoraj par vrst kant. Danes se 
ga pa na molze že več velikih ci-
stern na dan.

Tisti ki smo se usmerili v rejo bi-
kov, smo pa tudi začeli z enim ali 
dvema bikoma letno. Da, v takih 
skromnih razmerah smo se zače-
li razvijati tako kmetje kot zadru-
ga. Zdaj ko smo pa vse to uredili 
v »naj, naj« je pa zadruga propa-
dla, kakor tudi mnoge dobro raz-
vite kmetije. Ali tudi tu velja staro 
pravilo: Po farjih vera gor, po far-
jih vera dol. Po voditeljih država 
gor, po voditeljih pa država dol. 

Danes se veliko govori o naših 
voditeljih zadruge, češ, da so oni 
zadrugo pokradli. Koliko je v tem 
resnice ne bom komentiral, ker o 
tem nič ne vem. 

Vem pa, v kakih težkih razme-
rah smo v zadrugi Ljubija zače-

• DELAVCA HUDO POŠKODOVAL TRAM
Homec: 26. novembra dopoldan se je v Homcu zgodila huj-

ša delovna nesreča. 35-letnemu občanu je s kovinske konstruk-
cije na glavo padel tram, ki so ga nameščali na konstrukcijo, in 
ga pri tem hudo poškodoval. Pripeljan je bil v zdravstveno po-
stajo v Nazarje in od tam s helikopterjem policije v Univerzitetni 
klinični center Ljubljana. 

• ZASEG VOZILA
Loke pri Mozirju: 27. novembra v jutranjih urah je policijska 

patrulja v Lokah pri Mozirju ustavila voznika osebnega avtomo-
bila. Pri kontroli je bilo ugotovljeno, da voznik ne poseduje ve-
ljavnega vozniškega dovoljenja. Opravljen je bil zaseg vozila, 
zoper kršitelja pa je bil podan obdolžilni predlog na Okrajno so-
dišče v Celju, oddelek za prekrške. 

• UKRADEL 20 KUBIČNIH METROV LESA 
Zgornje Pobrežje: V dopoldanskem času 27. novembra so bi-

li s strani oškodovanca policisti obveščeni o tatvini lesa v Zgor-
njih Pobrežjah. Neznani storilec je občanu v času zadnjih dveh 
mesecev ukradel okoli 20 kubičnih metrov lesa.

• NEZNANEC UKRADEL DRVA ZA KURJAVO
Nova Štifta: 27. novembra je občanka iz Nove Štifte opazila 

tatvino drv. Neznani storilec ji je ukradel za okoli 150 evrov su-
hih drv, pripravljenih za kurjavo.

• POSEKALI IN ODPELJALI SMREKE
Rečica ob Savinji: 27. novembra je občan naznanil polici-

stom škodo, ki so mu jo nepridipravi storili v gozdu. Neznani 
storilci so mu v gozdu na Rečici ob Savinji posekali več smrek in 
mu s tem povzročili za okoli 1.500 evrov škode. 

• TATVINA ŽLEBOV 
Ljubija: 29. novembra je občan opazil, da so mu neznani sto-

rilci v času zadnjih nekaj dni z garaže ob stanovanjski hiši ukra-
dli sedem metrov bakrenih žlebov. 

(Foto: IS)
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(Foto: 
MŠ)

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

Vsi, ki radi jih imamo,
nikdar ne umro,
le v nas se preselijo
in v nas živijo,
so in tu ostanejo.
        (Janez Medvešek)

ZAHVALA

V 84. letu je za vedno zaspala naša draga mama

Ana OŠEP
iz Robanovega Kota

25.7.1931 - 20.11.2014

Iskreno se zahvaljujemo vsem za izrečena sožalja, darovane sveče, 
cvetje in svete maše.

Posebna zahvala kolektivu doma za upokojence Polzela, g. župniku 
Karlu Gržanu za opravljen obred, govornici Mateji S. Brlec, hvala pev-
cem, pogrebcem, praporščakom, sosedom. Hvala vsem, ki ste jo po-
spremili na zadnji poti.

Žalujoči vsi njeni

Bila si zala roža,
srčna dama, nam najdražja žena, 
mama …
Zdaj odhajaš v spomine, 
ljubezen naša, plemenitost in 
ponos družine!
                                  (Pepi)

Z žalostjo smo se poslovili od drage žene, naše mame, stare ma-
me in prababice, ki je preminila na pragu 87-letnice svojega pleme-
nitega življenja.

Z jesenjo je tiho zašlo sonce naše družine, v spoštljivi starosti se je 
poslovila naša najdražja

Jožefa MIKLAVC
16.12.1927 - 1.12.2014

Avguštinova Pepca s Trnovca

Zahvaljujemo se vsem, ki ste ji lajšali tegobe starostne bolezni in jo 
pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči mož Jože ter sinovi Lojze, Marjan in 
Jože ml. – Pepi z družinami

Slovo od ZKZ trgovin
Poročila sem se zelo mlada. 

(Čeprav tudi svojega moža ljubim, 
da ne bo pomote.) In to od enih 
ZKZ trgovin. Ljubezen, zvestoba, 
spoštovanje vseh 37 let do bridke 
ločitve. Prišla je tiho, iznenada, ne-
napovedano. In potem slovo.

Da si pri 15 letih izbereš pravi 
poklic, to delo opravljaš 37 let s 
srcem, so v prvi vrsti zaslužni tudi 
naši zvesti kupci, ki so prihajali v 
vse naše ZKZ trgovine. Za nas niso 
bili samo kupci, so bile vezi moč-

nejše. Za nas so bili pravi prijate-
lji, zato zahvala vsem prijateljem.

G. direktorja Uroša Geršaka pa 
prosim, da nam izplača plače ter 
odpravnine, ki nam po zakonu pri-
padajo, da bomo tudi mi prijatelji z 
nasledniki ZKZ.

Nekdanja uslužbenka ZKZ, 
prodajalka

Helena Jezernik Hriberšek
Solčava 77

3335 Solčava

li gospodariti. Začeli smo prak-
tično iz nič. Trgovino smo ime-
li v Krajnčevi hiši. Skladišče pa v 
krajnčevem kozolcu. Pisarno pa 
v hiši Usar Pepce, vdove po v Ce-
lju leta 1942 ustreljenem Bavče-
vem Lojzu. 

Ko smo pa v letih 1952/1954 
zgradili zadružni dom so se raz-
mere zboljšale. Takrat je bila naj-
bolj produktivna poljščina hmelj 
od katere je imela država veliko 
korist. Zato je vsem zadrugam 
kjer so kmetje gojili hmelj zadru-
žna zveza nabavila kmetijske 
traktorje znamke Šteyr18 km iz 
Avstrije. Tudi za ta traktor so vo-
ditelji zadruge najeli uto od prej 
omenjene Usar Pepce za garažo 
za traktor. 

Do tu sem napisal, kako v ka-
kšni revščini so se naše zadruge 
začele, zdaj pa naj še napišem 
kako je (po mojem mnenju) pri-
šlo do tega, da je zadruga pro-
padla. Kot prvo je bilo, da so da-
li naši voditelji zeleno luč tujcem 
»velikanom«, da so se lahko med 
nami naselili. Tuš, Hofer, zdaj pa 
še Šaleška zadruga, ki so konku-
renčno vplivale na našo zadrugo 

in ji objedale korenine. Tu pa za-
merim našim voditeljem zadru-
ge, zakaj se niso združili z Šale-
ško Zadrugo, kot smo to storili če-
belarji. Kako lepo bi lahko bilo, če 
bi tu obstajala SA-ŠA Zadruga. Še 
vedno bi lahko bili mi prisotni. Ta-
ko bodo nam pa vladali tujci. 

Še nekaj je, kar ni za spregle-
dat. Že prejšnjikrat sem zapisal: 
kako je moj oče iz zavesti, da je 
član zadruge šel v zadrugo po 
kupčiji, ker je to »naša« trgovina. 
Zadnje čase pa mnogi člani za-
druge tega nič ne upoštevajo. Če 
le zvejo, da je kje v kaki »štacu-
ni« kaj nekaj centov ceneje, kot v 
zadrugi pa že letijo tja. Da, tudi ti 
so kradli zadrugi in prispevali ka-
menček v mozaiku zadruge, da je 
propadla. Zato naj bi se vsak, od 
tistih zamislil, kako velika škoda 
se je zgodila za naš kraj ker je za-
druga propadla. In naj bi se potr-
kal na prsi in priznal: tudi jaz sem 
za to nekaj kriv. In da latinski iz-
raz »meja culpa« (moja krivda) 
tudi za njega velja. 

Janez Gregorc
Ljubija 2 

3330 Mozirje
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Za razvedrilo

V PENZIJI ŠELE SPOZNAŠ PRAVE PRIJATELJE ALI VSAJ ONE TRPEŽNE
Odkar je nekdanji poslanec Jakob Presečnik upokojen, sploh ni 

brez dela. Nazadnje ga je naš vrli fotograf ujel na začasnem delu še-
fa kuhinje. Jakob trdi, da se je tovrstnim opravkom kar privadil, če-
prav se v politiki ni šel kakšne kuh'ne. Opaža pa le, da ga nekateri, 
ki so se kakšno kuh'no hoteli it', nočejo več tako dobro poznat'. Nič 
ne de, pravi, prave prijatelje spoznaš v penziji, s tem da v tem ni no-
bene nesreče.

KO SE NE SKAČE VEČ ČEZ VODO, TAM, KJER JE MOST
Na terminskem prehodu mošta v vino so se časovno uskladili in 

srečali upokojenci, člani Sadjarskega društva Franca Praprotnika 
Mozirje (od leve): Peter Širko, Stanko Kotnik in Janez Marovt. Ne 
glede na izkušnje, izobrazbo, pridobljeno starostno modrost in sta-
tus so družno ugotovili, da je mošt sumljivo pridobil na moči in da to 
najbrž ni več mošt. Čas dela svoje in marsikaj dozori v kvaliteto. Pa 
na zdravje, modri fantje, kvaliteti, takšni in drugačni!

KOŠEC IN KOREN PA V SMEH
Na karitasovi dobrodelni prireditvi v Mozirju, ko so na odru sprego-

vorili o knjigi Pesmi mojega srca slepega pesnika in sovoditelja Se-
bastjana Kamenika, je lučki župnik Viki Košec (v sredini) v šali vpra-
šal mozirskega župnika Aleksandra Korena (desno): »Kaj pa name-
ravaš povedati v zahvalo dobrim ljudem?« 

Koren: »Bom kar nekaj prebral iz Sebastjanove knjige,« ki jo je dr-
žal v roki. Izkazalo se je, da so bile besede župnika besede iz njego-
vega srca.

(Foto: CMS)

(Foto: CMS)

(Foto: JM)
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Križanka, Napovednik dogodkov

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 50. številki SN

2014

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Nadaljevanje Napovednika dogodkov na strani 26.

Petek,
5. december

ob 17.00. Parkirišče za cerkvijo v Mozirju
Miklavževanje

ob 17.00. Pri gradu Vrbovec v Nazarjah
Miklavževanje

ob 18.00. Gornjegrajska katedrala
Miklavževanje

ob 17.00. Cerkev v Lučah
Miklavževanje

ob 18.30. Trg na Rečici ob Savinji
Miklavžev večer

Sobota,
6. december

ob 11.00. Športna dvorana Nazarje
Rokometna tekma RK Nazarje: RK Liebenau 
(st. deklice)

ob 15.00 in 17.00. Večnamenska dvorana Radmirje
Miklavževanje

ob 17.00. Zadružnik v Solčavi
Miklavževanje

ob 18.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma Mozirje : ŽOK Mislinja

ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Prireditev ob 15-letnici ustanovitve PD Nazarje

Napovednik dogodkov
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Nedelja, 
7. december

ob 10.00. Cerkev Marije Zvezde v Novi Štifti
Čebelarska maša
ob 17.00. Kulturni dom Mozirje
Večer poezije ob rojstnem dnevu 
dr. Franceta Prešerna
ob 18.00. Dom kulture Nazarje
Letni koncert Mešanega pevskega zbora 
KD Nazarje z gosti

Torek,
9. december

ob 10.00. Šolski center Velenje, predavalnica C112
Energetsko upravljanje stavb v novi finančni 
perspektivi EU
ob 14.00. Šolski center Velenje, predavalnica C112
Energetski monitoring kot orodje 
energetskega upravljanja
ob 18.00. Galerija Mozirje
Predstavitev pesniškega prvenca 
Sebastjana Kamenika

Sreda,
10. december

ob 8.00. OŠ Rečica ob Savinji
Krvodajalska akcija
ob 16.30. Knjižnica Rečica ob Savinji
Ura pravljic: Kako je babica rešila božič
ob 18.00. Knjižnica Gornji Grad
Ura pravljic: Sneženi mož in snežni kuža
ob 18.00. Wellness Skok Mozirje
Brezplačna delavnica Izzovite moč nohta od znotraj

Četrtek, 
11. december

ob 18.00. Kulturni dom Mozirje
Lutkovni abonma Miška kaško kuhala
ob 18.00. Knjižnica Nazarje
Ura pravljic: Prav poseben dan

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

MORDA STE ISKALI PRAV TO
Napovednik dogodkov

Nadaljevanje Napovednika dogodkov s strani 25.

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa 
ostala dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno 
in poceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Pirc d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	OGREVANJE	in	VODOVOD
Kotli na biomaso, toplotne črpalke, solarni sistemi, adaptacije 
kopalnic. GSM 040/750-552.

Robert Bevc s.p., Rore 5, 3342 Gornji Grad.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (me-
njava zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	SERVIS	OLJNIH	GORILNIKOV,		
KOTLI	NA	DRVA	
in pelete Viadrus, peletni in uplinjevalni kotli na polena Atmos, 
peletni gorilniki Etiks, regulacije ogrevanja Seltron, Buders, Fir-
št; gsm 041/809-318. 

Aleš Hojnik s.p., Radmirje 98, Ljubno ob Savinji.

◊	ODDAM	V	NAJEM
Ugodno oddamo v najem dvoposteljne sobe s kopalnico. Info 
041/330-485 (Mojca Kramar Kokalj)

Transport Kokalj, Brezje 31, 3330 Mozirje. 

◊	KOMBI	PREVOZI	–	TEVČ
Izleti, zaključki in KTMO; gsm 041/529-063; 
in SKI BOARD SERVIS, raztegovanje smučarskih in ostalih če-
vljev, menjava zaponk – klipsnov, posredništvo za Fischer in 
prodaja nove ter rabljene smučarske opreme. Servis na Prihovi 
in v Mozirju. Gsm 041/529-063.

Vinko Tevč s.p., Praprotnikova 6, Mozirje.

◊	BRUŠENJE	KUHINJSKIH	IN	MESARSKIH		
NOŽEV
tel. ŠT. 041/672-768.

Lovro Hribernik s.p. Brezje 35, 3330 Mozirje. 

◊	AVTOVLEKA	BIDER
Nudimo prevoze karamboliranih, pokvarjenih in izrabljenih vo-
zil, traktorjev in kmetijskih strojev ter gradbene mehanizacije; 
gsm 041/689-504.

Bider Matej s.p. Nizka 2, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	HIDRAVLIČNE	GIBLJIVE	CEVI
Izdelujemo hidravlične gibljive cevi s priključki za uporabo 
v kmetijstvu, gozdarstvu, industriji, za tovorna vozila ... Gsm 
041/354-505.

SVIP, Ivan Potočnik, Poljane 6, 3332 Rečica ob Savinji.

◊	KAMNOSEŠTVO	PODPEČAN
Ugodna izdelava nagrobnikov in kamnitih okenskih polic. Tel. 
03/89-70-300 ali gsm 070/849-569.

Kamnoseštvo Podpečan Sebastjan s.p., Šalek 20, 3320 Velenje.

◊	VSE	ZA	KOLINE	
Ukvarjamo se s proizvodnjo mesarske in sirarske opreme, iz-
delavo različnih inox polizdelkov in izdelkov po naročilu. Tel. št. 
03/710-23-30 in 041/637-611.

VI-JA d.o.o., Gotovlje 111c, 3310 Žalec.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, težke od 100 do 140 kg; 
gsm 041/269-989.
Prodam bika simentalca, 180 kg, in teličko, 
130 kg; gsm 031/228-217.
Prodam prašiča, težkega 200 kg, domača 
hrana; gsm 041/783-699.
Prodam bikca križanca za nadaljno rejo; 
gsm 031/855-186.
Prodam ovna in petelina štajerca; gsm 
041/978-947.
Prodam prašiča, cca 200 kg, domača hra-
na; tel. št. 58-33-272.
Prodam prašiče, od 25 do 300 kg, možna 
dostava; gsm 031/223-484.
Prodam teličko čb, staro 7 dni; gsm 
041/226-251.
Prodam tri breje ovce, kupim teličko nad 
120 kg; gsm 041/371-976.
Prodam teličko čb, brejo 8 mesecev; tel. št. 
838-12-73.
Prodam prašiče, cca 180 kg; gsm 
031/447-283.
Prodam meso krave simentalke ekološke 
reje. Predviden zakol: sredina decembra; 
gsm 051/335-751.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim krave in telice za zakol; gsm 
031/832-520. 
Kupim debele krave in telice za zakol. 
Plačilo takoj; gsm 041/653-286. 
Kupim kravo, telico za zakol ali dopita-
nje in teličke nad 100 kg; gsm 031/533-
745. 

DRUGO – PRODAM
Prodam napravo za stiskanje želodcev, sa-
lam, bunk, špeha; gsm 041/287-976.
Prodam silažne bale prve in druge košnje; 
gsm 041/804-793.
Prodam snežne verige 14 in 15 col; gsm 
041/506-512.
Ugodno prodam otroško posteljo, voziček, 
kengru, počivalnik, sterilizator stekleničk, 
grelnik; gsm 031/583-580. 
Prodam otroške pancerje št. 33 za 20 
EUR, čevlje za bordanje št. 40 za 90 EUR, 
št. 43 za 120 EUR in št. 42 za 15 EUR; gsm 
041/783-528.
Ugodno prodam pancarje alpina št. 29, 
nordica 39, head št. 40; gsm 041/371-
976.

DRUGO – KUPIM
Traktor in vso ostalo kmetijsko mehani-
zacijo, v kakršnemkoli stanju kupim; gsm 
031/736-727. 

DRUGO – PODARIM
Podarim novo kotno polokroglo tuš bano, 
brez kabine 80x80; gsm 070/777-281.
Podarim posteljni vložek eko logic, baum 
wolle, dimenzije 140x200; gsm 031/437-
651.

NEPREMIČNINE
V bližini Nazarij oddam opremljeno dvo-
sobno stanovanje; gsm 041/423-152.
Oddam sobe v najem; gsm 041/280-
005.

Ugodno prodam lepo, 87 m2 veliko sta-
novanje v Mozirju; gsm 030/284-699.
Stanovanje v okolici Mozirja oddam mla-
demu paru, kontakt od 19:00 do 21:00; 
gsm 070/658-421.
Zemljišče za vrt z vrtno uto v Mozirju od-
dam; gsm 041/650-151.

Najamem sobo z lastnim vhodom za po-
trebe glasbenega studia; gsm 040/220-
643.

VOZILA – PRODAM
Prodam mercedes ml 270 cdi, l. 2002, ze-
lo dobro ohranjen; gsm 051/420-006.
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